
Življenje je prekratko, 
da ne bi bili Izolani.
(Izolski pregovor)
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ALI SE V TEM MESTU KA| DOGAJA?

(Mef) Izola je te dni precej dolgočasno mesto. A se 
tako le zdi nevednim obiskovalcem ali meščanom. 
V resnici v tem mestu kar vre od dogodkov, le da 
jih mi verjetno ne opazimo in so nanje bolj pozorni 
drugod.
Kakšni turistični strategi bi rekli, da je pomembno, 
da se o Izoli govori pa čeprav dobro. Neturistično 
pa bi bilo lepše, če bi se o nas govorilo malo
manj. Recimo vsaj tako malo kot o večini ostalih 
slovenskih občin, ki morda nikoli ne bodo prišle na 
prve strani časopisov in v tematske radijske ali 
televizijske oddaje. Nam se to dogaja takorekoč iz 
dneva v dan. Enkrat z volitvami, drugič z
molotovkami, tretjič z Mehanom, potem z umetnim 
otokom pa z obolelimi breskvami ali z nesrečnimi 
navideznimi plesalkami iz vzhodnih dežel. Skratka, 
Slovenija ne more brez Izole. Kaj pa Izola brez 
Slovenije?
Glede na spremembe zakonodaje o financiranju
občin, glede na to, kako je ustrojena oblast v 
Ljubljani v primerjavi z lokalno oblastjo in glede na 
to da nam država ne dovoli najeti kredita za
stanovanja, nam pa napove gradnjo otoka, se zdi, da 
se bomo morali navaditi na samostojno življenje. Saj 
smo že veliki.

Darjan Gorela 
Jana Fines

K Banka Koper

Naj bo leto, ki prihaja, prijazno do vseh nas, 
ki ustvarjamo za boljšo in bogatejšo Izolo.

VSEM OBČANKAM IN OBČANOM 
ŽELIM VELIKO SREČE IN ZADOVOLJSTVA 

PRIJETNE BOŽIČNE PRAZNIKE IN 
SREČNO NOVO LETO2007

Che l’anno a venire sia un anno gradevole per tutti noi 
che ci adoperiamo per un' Isola migliore e ancor piu' preziosa.

A TETTI I CONCITTADINI ISOLANI AUGURO 
GIOIA E SODDISFAZIONI 

UN NATALE BUONO E PIACEVOLE 
ED UN FELICE ANNO NUOVO 2007

Občina Izola Comune di Isola

Anton Juriševič
namestnik župana / Sostituto del sindaco

JzoLrs‘ /foicv

VIZE INU GRIZE
Sem mlada,sem zala 
nedolžna sem še, 
se najbolj bojim, 
da me v Izlo može'.

Je čudna ta fara, 
ne vleče me tja', 
za dve ubogi duši, 
je vsa skregana.

Naj srček me nosi, 
naj glavi sledim, 
še sama ne vem, 
kako naj storim.

(dg)

VASILIJ SPET NA VRHU
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Bronasti olimpijec iz Aten Vasilij Žbogar je letošnji 
sezoni dal piko na i v Sydneyu, kjer je prvokategomo 
regato končal na drugem mestu. Vasilij bi sicer moral 
zmagati a so se organizatorji odločili, da 
tekmovalcem odbijejo še drugi najslabši rezultat, kar 
je šlo v prid domačinu Tomu Slingsbyu. Vseeno pa 
so obeti pred olimpijskimi kvalifikacijami res lepi.

Izdelki
za zdravo življenje

Kristanov trg 1 - tržnica
URNIK

ponedeljek, torek, četrtek in 
petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 - 15.00 / 16.00-19.00 
sobota: 8.30 -12.00



PTT's NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

NEZAPOSLENIM VSTOP DOVOLJEN?
Ali lahko vstopi v občinsko stavbo občan brez dovoljenja Brede Pečan?
Presenečen in z velikim začudenjem sem sprejel informacije, ki jih je podala ga. 
Breda Pečan na nacionalnem radiu Val 202, v ponedeljek, 11.12.2006 in dodatno 
podanih izjav na novinarski konferenci, objavljeno v Primorskih novicah dne 
13.12.2006 in 14.12.2006.
Očitno je za Bredo Pečan hudo narobe, ker jo podpisani nisem zaprosil za 
dovoljenje, da bi lahko kot občan Izole in kot novoizvoljeni svetnik v občinskem 
svetu vstopil v občinsko stavbo in tam, v času uradnih ur, opravil dogovorjeno 
srečanje z začasnim županom in svetniškim kolegom g. Juriševičem.
Predvidevam, da je pravica neomejenega gibanja v občinski stavbi dana in sama po 
sebi umevna samo pristašem prejšnje županje g. Brede Pečan in svetnikom iz vrst 
SD in DESUS oziroma tistim, ki bi jim ona to dovolila. Ker je v resnici šlo za 
moj običajen in planiran obisk strokovnih služb v občini Izola, moram za 
obrazložitev resničnega poteka dogodkov, podati nekaj informacij, ki bodo potrdile, 
da si Breda Pečan dovoljuje, kot edina poklicana v občini Izola, širiti svojo 
»resnico« tudi o dogodkih pri katerih ni sodelovala.
Dne 07.12.2006 sem se prizadeti in v njenih izjavah omenjeni svetnik IJN, po 
telefonu najavil g, Juriševiču, občinskem svetniku ki trenutno opravlja naloge 
župana in predstavlja občino Izola. G. Juriševiču sem se najavil profesionalno, 
korektno, z edinim namenom, da poklepetava in se srečava kot znanca (še iz časov, 
ko sem sodeloval pri pomoči za begunce posledic vojne na Hrvaškem), ter istočasno 
kot kolega svetnika v občinskem svetu. Dnevnega reda nisva dorekla, saj sem 
potrdil, da želim opraviti le prijateljski razgovor,
G. Juriševič mi je določil dan, petek 08.12.2006 ob 11 uri, kar me je pozitivno 
presenetilo, saj ni bilo potrebno čakati nekaj dni ali tednov kot nekoč pri prejšnjih 
županih. V petek 08. 12. 2006 sem na poti proti občinski stavbi srečal kolega 
svetnika dr. Tomislava Vitezico. Beseda je dala besedo in povabil sem ga na 
srečanje. V tajništvu župana občine Izola (gred pisarno prejšnje županje) je nastala 
kar manjša zadrega, saj nisem prepričan da je, vedno prijazna tajnica, za 
dogovorjeni sestanek vedela. Tudi sam sem se v trenutku počutil neprijetno, ko 
sem nič hudega sluteč stopil proti vratom pisarne župana, vendar sem bil prijazno 
opozorjen, da je g. Juriševič, predstavnik župana občine Izola, v pisarni eno 
nadstropje višje. Prijazna tajnica naju je pospremila po stopnišču do nadstropja, 
tudi z navedbo pisarne, št. 13. G. Juriševič me je pričakoval, ker pa sva bila dva, 
sem mu obrazložil, da sem povabil še kolega svetnika in da najin dogovor o 
vsebini pogovora zaradi tega nič ne spreminjam.
Uvodoma je g. Juriševič povedal, da si je to pisarno izbral, ker je pisarna prejšnje 
županje zaprta, saj so v njej še osebne stvari prejšnje županje. To je zvenelo kot 
nekakšno opravičilo zakaj opravlja delo v pisarni št. 13 (napisa na vratih ni bilo 
zato sem ga na pomanjkljivost v šali opozoril ob prihodu).
Po uvodnem vljudnem klepetu, ki je vključeval najino čestitko za imenovanje in 
željo po uspešnem delu, tudi o našem medsebojnem poznanstvu, ki traja še iz 
časov obalne skupnosti (več kot 28 let), sem mu povedal moje osebno mnenje na 
zaključek zadnje seje občinskega sveta. Obrazložil sem mu še enkrat, da je moje 
osebno stališče o primopredaji, ki sem jo komentiral na seji občinskega sveta 
drugačno, kot so jo dogovorili predstavniki svetnikov. Obrazložil sem razloge za 
nujno izvedbo primopredaje, ki izhajajo iz mojih dolgoletnih delovnih izkušenj, 
predvsem z opravljanjem odgovornih del, od tega več kot 15 let tudi za sodišča. 
Izkušnje pač potrjujejo, da je primopredaja del zakonitih predaj odgovornosti med 
starim in novim pooblaščencem (župan, direktor, predsednik ali drugo), saj v 
primeru spora ali težav zakonodaja predvideva odgovornost od trenutno odgovorne 
osebe in ne prejšnje. Tudi praksa sodišča je takšna, zato sem ga opozoril, da se v 
takšnih primerih politika vedno umakne oz. sodišče o politični odgovornosti ne 
odloča. Nadaljeval sem, da mu kot znanec svetujem, naj uporabi pomoč strokovnih 
služb občine, ki mu bodo po moji oceni, pravilno in strokovno svetovale.
Na kratko je g. Juriševič povedal o svojem tekočem delu, o primopredaji, celo 
pokazati je želel neke dokumente, vendar sem ga opozoril da nisva pri njemu 
zaradi tega in da naju dokumenti ne zanimajo.
Z g. Vitezico sva v pogovoru omenila, da pričakujeva od g. Juriševiča, kot 
začasnega župana in predsedujočega občinskemu svetu, korektnosti, zakonitost in 
nevtralnost pri vodenju občine in občinskega sveta. Osebno sem poudaril, da se 
bom trudil za zakonitost, tako pri delu občinskega sveta kot v delovanju občine in 
to brezkompromisno. Poudaril sem, da glede tega nisem odvisen od nobene stranke 
ali politične struje in da je večina članov začasne koalicije v občinskem svetu 
takšnih.

KAM ODHAJAJO IZOLSKA DREVESA?
Kot Izolanka se v našem mestu lepo počutim. Izola je lepo 
mesto z precej parki in z zelo lepo naravno okolico, vendar so 
dnevi, ko sem zaradi sprememb v mestu prav žalostna. Zadnja 
sprememba je park v obnavljanju na Velikem trgu, ob 
Mandraču. Sprašujem se ali je bilo res potrebno tako ogoliti in 
toliko posekati za »ureditev« parka.
Vsako posekanov drevo pomeni izgubo delčka narave, katere del 
smo tudi mi. Žal v mestih nam tega sožitja z neurbanizirano 
naravo ni dano ravno največ, zato so nam pomembni vsi zeleni 
kotički, vsa drevesa in trave, da nam vrnejo delček tiste narave, ki 
jo lahko uživamo samo med vikendi. Ob tako močnih posegih v 
mestno zelenje se vedno razžalostim in vprašam ali je res 
potrebno.Vem, da moramo slediti času in da so prenove prav tako 
potrebne, vendar je le vprašljivo kaj se skriva za tako zelo 
«bolnimi drevesi«, kar naj bi bil vzrok sekanja in koliko resnično 
je na novo narejeni park lahko toliko lepši, da niso drevesa več 
pomembna. Majhna misel - Izola je mesto preprostih in 
skromnih ljudi. Večina prebivalstva tako živi in prav tako so 
vezani na take- skromne dohodke. So nam res potrebni in 
dosegljivi tako bohotni parki, se ujemajo z našim načinom 
življenja, ki je preprost, pa vendarle lep in iskren. Drevesa ki 
zelenijo Izolo so čudovita in parki z rednim vzdrževanjem ter par 
grmički- cvetlicami bi mogoče dali prav tako lep videz in drevesa 
senco, katera je temu področju potrebna. Skromnejše poteze bi 
prinesle lahko prav toliko lepote in urejenosti v naše mesto in nam 
verjetno pustile nekaj tiste naravnosti za katero se zadnje čase 
večino sveta odloča.
Da zaključim: O cedrah, ki rastejo v Izoli in so prekrasna drevesa 
sem se malo pozanimala: Posadil naj bi jih gospod Bučar in so 
stara nekje med 50 in 60 let. Cedre v svojem naravnem okolju 
lahko živijo tudi 500 let, zato naše Izolske cedre lahko še dosti 
let krasijo naše mesto, kjub temu, da v naseljih nimajo idealnih 
pogojev- samo potruditi se moramo, da jih ne posekamo. Upam, da 
še marsikdo razmišlja podobno in da bi pred izgubo teh naravnih 
lepot potrebovali malo več pomislekov, kot je kakšna, na hitro 
sklicana seja z par občani. Tisti, ki nam narava dosti pomeni bi se 
morali bolj zamisliti in potruditi, da nekaj le te v Izoli ohranimo.

K. A. (naslov v uredništvu)

Kljub temu, da je svetnik občinskega sveta izvoljen na listi DeSUS sva mu 
prisotna podala misel, da mora kot župan razmišljati o vseh Izolanih, tudi tistih 
50%, ki jih zastopava z g. Vitezico skupaj z ostalimi strankami in listami, ki so se 
tako opredelile.
Povedal sem mu, da mi je predstavnik DESUSa (svetnik) ponudil konstruktivno 
medsebojno sodelovanje, kar bi lahko ob dobrem vodenju občine privedlo do 
večinskega potrjevanja predlogov župana (kdorkoli bo). Ob koncu in ob slovesu 
sem mu kot strokovnjak z dolgoletnimi izkušnjami pri vodenju ponudil strokovno 
pomoč, kadarkoli bi jo želel, lahko me pokliče, predvsem v slučaju, ko ga bo 
morda politika prisiljevala v dejanja, ki ne bodo ravno usklajena z zakoni. Z 
nasmehom, mislim da iskrenim, smo se po 45 minutah prijetnega pogovora razšli.
No, tako je potekal »pogled pod prste svetniškemu kolegu« po verziji Brede Pečan 
predstavljen v Primorskih novicah, dne 13.12.2006 in 14.12. 2006. Ne verjamem, da 
se g. Juriševič ne bi ob prebiranju tega zapisa iz moje beležke, spomnil prijaznega 
pogovora med znanci. Ne verjamem, da je g. Juriševič tako ozko predan politični 
ideji svoje stranke, da je pozabil na resnico in razsodnost.
Na osnovi neresničnih izjav prejšnje županje, objavljenih tudi v Primorskih novicah, 
mi je dne 14. 12. 2006 g. Juriševič po telefonskem pogovoru potrdil zgoraj 
naveden potek srečanja in se je z vsebino strinjal. Prav tako je osebno potrdil 
vsebino in namen srečanja na sestanku vodij svetniških skupin v četrtek, 14. 12. 
2006 in potrdil, da on ni imel nikakršne vloge pri širjenju neresnic v medijih.
Verjamem pa, da je moj obisk zmotil vse svetnike strank DeSUS in SD, saj je g. 
Simonovič že med sestankom telefonsko preverjal in negodoval pri mojih kolegih 
(IJN), ker sem si drznil stopiti po dolgih letih v občinsko stavbo (žal v Jagodju 
svoje občine še nimamo).
Ne verjamem, da je v to občinsko stavbo dovoljeno vstopiti in se po njej 
sprehajati le svetnikom in pristašem SD, DeSUS in morda še komu njim 
naklonjenim. Ne bom dovolil, da bi bila Breda Pečan edina oseba, ki bi odrejala, 
kdo bo lahko stopil v občinsko stavbo in zakaj. Vesel sem, da sem imel priložnost 
vstopiti v občinsko stavbo na privolitev kolega g. Juriševiča in še to v uradnih 
urah.
Sporočam vam, članom SD, članom DeSUS, tudi Bredi Pečan, še bom prihajal v 
občinsko stavbo in to tako dolgo, dokler ne boste še enega Izolana (iz Jagodja) 
prisilili, da se preseli v eno od sosednjih občin.
To bo pa težko, predvsem za vas.
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Občinski svetnik, Izola je naša 
______________ Alojz Zorko



Občina Izola v začasnem stanju

NA IZREDNI SEJI O NATEČAJU ZA SVETILNIK?
Čeprav je izolska občina še vedno brez 
formalnega župana pa iz dneva v dan 
ugotavljamo, da življenje gre naprej tudi na 
tak način, čeprav z nadomestnim županom, 
ki ga trenutno »igra« svetnik DeSUS-a, 
Anton Juriševič.
Začasni župan se je prejšnji četrtek že sestal z 
zastopniki posameznih svetniških skupin na 
nekakšnem »kolegiju« in tam so dogovorili 
pravila igre oziroma se dogovarjali, kako bo 
potekalo delo v dneh do dokončne razrešitve 
nastalega položaja. Seveda pa ni šlo niti brez 
razprave o nekaterih aktualnih vprašanjih med 
katera sodi tudi pobuda za zamrznitev 
natečaja za ureditev svetilnika, ki ga je 

prejšnja občinska oblast objavila neposredno pred volitvami.
Ce bo obveljal dogovor, ki ga pripravljajo za današnji kolegij župana, 
se bo že v začetku januarja (4. januar) zgodila izredna seja 
občinskega sveta na kateri bodo imenovali Komisijo za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja, zelo verjetno pa bodo razpravljali 
in glasovali tudi o omenjenem predlogu glede svetilnika. Po 
nepotrjenih vesteh pa se obeta še ena zanimiva tema. Nekatere 
svetnike namreč zelo zanima, kakšna je pravzaprav pogodba o 
poslovnem lizingu, ki ga je občina najela za gradnjo stolpiča z 
neprofitnimi stanovanji. Ne gre za pomisleke glede nujnosti takšne 
gradnje pač pa bolj za preverjanje smotrnosti takšnega lizinga, saj 
lahko zaradi tega pride do neželjenih zapletov pri oddaji stanovanj 
oziroma predaji stolpiča.

KDAJ BO ODLOČALO SODIŠČE
Vse informacije s tem v zvezi so seveda nepreverjene, novost je 
pravzaprav le ta, da je pritožba bivše županje menda preuranjena, saj 
občinska volilna komisija še ni realizirala sklepa občinskega sveta, 
vendar velja počakati na sklep sodišča.
Zanimivo pa je obnašanje nekaterih občinskih funkcionarjev oziroma 
uslužbencev, ki so tako ali drugače odvisni od tega, kdo bo zasedel 
županski sedež v izolski občini. Po besedah bivše županje v 
intervjuju za nek slovenski tednik so jo razočarali nekateri ljudje iz 
»njenega kroga«, ki so se že začeli ravnati novemu razmerju sil 
primemo. Slišati je, da nekateri že iščejo povezave z novim 
»blokom«, vendar o imenih zaenkrat še ne gre govoriti.
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ODPOČITE SE OD NAPORNEGA VSAKDANJIKA IN 

BODITE LEPI, VITALNI IN SPROŠČENI

V NAŠEM SALONU VAM PONUJAMO ŠIROK IZBOR STORITEV:
- NEGA TELESA IN OBRAZA
- PROTICELULITNI IN 

SHUJŠEVALNI PROGRAMI
- NEGA NOG
- PEDIKURA
- DEPILACIJA
- LASERSKO ODSTRANJEVANJE 

PREKOMERNE PORAŠČENOSTI

PRAV TAKO LAHKO UŽIVATE V PRIJETNIH 
ROČNIH MASAŽAH, KI IMAJO 
BLAGODEJNI PROTISTRESNI UČINEK

PODARITE LEPOTO IN DOBRO POČUTJE!
PODARITE DARILNI BON 

IN RAZVESELILI BOSTE VAŠE NAJBLIŽJE.

J

Prejeli smo
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Trditev, da bo Klokočovnik s pritožbo uspel je seveda v maniri gospoda 
Kreblja, ki ve več od Upravnega sodišča. In da se Pečanova brani: pred 
kom le, saj je (baje) nihče ne napada. Pravico do pritožbe na sklep 
občinskega sveta pa ima vsakdo, katerega pravice so s sklepom kršene. 
In taka je po zakonu o lokalnih volitvah edina možna pot: pritožba na 
Upravno sodišče. Zakaj torej preuranjena?
Zanimivo pa je, da gospoda Kreblja ne moti velikokrat ponovljena 
Klokočovnikova izjava, da se bo pritoževal, na vse mogoče instance, če 
Upravno sodišče ne bo presodilo v njegov prid!
"Dovolj tehten razlog je prisotnost moža in sina Pečanove v volilnih 
organih za ponovne volitveKrebljev razum pravi, da obstaja vsaj 
možnost, če ne kaj več, da bi lahko bilo kaj narobe. Še več: "Konkretnih 
dokazov je veliko več", pravi Krebelj.
Če so, jih prosim pokažite, gospod Krebelj! Če namreč obstajajo dokazi - in 
vi trdite, da jih imate - gre za dokaze o ponarejanju volilnih rezultatov, kar 
je kaznivo dejanje. Gospod Krebelj, če jih zadržujete zase in ne prijavite 
storilca pristojnim organom ter jim dokaze obenem tudi dostavite, ste sokrivi 
kaznivega dejanja!
Če je po Krebljevi logiki prisotnost ožjih družinskih članov Brede Pečan v 
volilnih organih razlog za ponovno preverjanje volitev, predlagam še dodatne 
razloge za totalno preverjanje volilnih rezultatov v Izoli! In če bi takole 
sorodstveno analizo delali v celi Sloveniji, bi bilo po vsej verjetnosti treba 
ponoviti volitve v vesoljni Sloveniji!
V volilnih odborih in občinski volilni komisiji je sodelovalo NAJMANJ (zal 
ne poznamo vseh sorodstvenih povezav v Izoli) 15 najožjih sorodnikov 
kandidatov za župana in svetnike, zato bi pričakoval vsaj kanček poštenja s 
strani Krebljevega tesnega političnega zaveznika Ivana Bizjaka, katerega hči 
je članica občinske volilne komisije, njegova žena in sin pa sta bila člana 
volilnih odborov, sin celo na volišču, ki je eno največjih v Izoli in v 
neposrednem okolišu njegovega stalnega bivališča. Prav tako pa sta v dveh 
volilnih odborih sodelovali žena in hčerka Bojana Zadela, ki je še eden od 
Krebljevih tesnih političnih zaveznikov.
Upam, da gospod Krebelj ne dvomi v poštenost sorodnikov svojih najožjih 
političnih zaveznikov!
ZAKON O LOKALNIH VOLITVAH, PA TUDI ZAKON O VOLITVAH V 
DRŽAVNI ZBOR, KI JE PRVEMU NEKAKO "NADREJEN", NE 
OMEJUJE ČLANSTVA V VOLILNIH ORGANIH NA NOBEN NAČIN 
RAZEN SEVEDA ZA SAME KANDIDATE IN KANDIDATKE Ul 
Glede na to, da sam sodelujem v občinski volilni komisiji že dvanajst let, 
sem spoznal to delo, prav tako delo volilnih odborov, zato ne dvomim v 
pošteno, zakonito in pravilno delo zgoraj imenovanih članic in članov 
občinskih volilnih organov. Ne preganja me paranoja v zvezi s poštenjem in 
nepoštenjem. To je stvar posameznikovih moralnih vrednot. Kdor dvomi o 
poštenju nas, ki smo delali na teh in na vseh preteklih volitvah, naj se za 
spremembo postavi pred ogledalo in se poskusi zazreti sam vase.
Gospod Krebelj ima polna usta spoštovanja zakonitosti. Vprašal bi ga, ali 
res ni vedel, da imata gospoda Grad in Vitezica samo navidezno stalno 
bivališče v Izoli? Saj sta sama izjavila za Dnevnik v petek, 15.12.2006, da 
se nameravata V PRIHODNJEM ČASU PRISELITI v Izolo. Se pravi, da 
sta "svoje" volilce in gospoda Kreblja (?), ki zelo dobro pozna zakon o 
lokalnih volitvah, ki govori med drugim tudi o tem, pod kakšnimi pogoji 
lahko nekdo kandidira za občinskega svetnika, zavedla oziroma da sta jim 
govorila NERESNICO!
Kljub temu je gospod Krebelj zelo POŠTENO glasoval ZA potrditev njunega 
mandata in jasno toleriral njuno lastno nezakonito ravnanje ob tem glasovanju 
saj STA OBA GLASOVALA O POTRDITVI SVOJEGA SPORNEGA 
MANDATA, ČEPRAV ZAKON O LOKALNIH VOLITVAH TO IZRECNO 
PREPOVEDUJE!
Ob zaključku se MENI postavlja vprašanje, pa ne o omarah, v katerih pri 
odprtih vratih gospod Krebelj vidi samo to, kar SAM želi videti, ampak tole: 
"Zakaj poudarja, da je za pošten rezultat lokalnih volitev, istočasno pa 
ustvarja vtis, da so edini, ki lahko razsojajo o teh volitvah, ne Upravno 
sodišče, ampak gospod Krebelj in njegovi partnerji v Izola je naša?"
Oglasil sem se predvsem zato, ker Krebelj v svojem pisanju ni hotel 
povedati, da sem se iz dela občinske volilne komisije izločil takoj, ko je 
nastopila situacija, ko je bilo treba odločati o Klokočovnikovi pritožbi. In da 
smo si na jasnem, to pisanje ni namenjeno gospodu Kreblju, ampak našim 
občankam in občanom, da se ne bo neprestano ponavljanje laži, ki jih je 
tudi v pisanju gospoda Kreblja skoraj toliko kot besed, spremenilo v resnico.

Alojz Pečan
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Predstavljamo nove (stare) predsednike Krajevnih skupnosti

TINKARA KIRN: NOV OBRAZ ZA STARO MESTO
»Končno nekaj novega« je ob pogledu na seznam izvoljenih 
predsednikov krajevnih skupnosti završalo na uredništvu. 
Opazka pa je bila namenjena predvsem predsednici krajevne 
skupnosti Staro mesto. 28-letna Tinkara Kirn je Izolanka že 
od rojstva. Članica stranke Izola je naša je zaposlena na 
koprskem podjetju Simbol Marketing in se med drugim 
ukvarja s trženjem »Jumbo plakatov«. Med »gužvo« ob koncu 
leta smo prikupno predsednico le s težavo uspeli zvabiti na 
kratek pogovor.

- Kaj vas je pičilo, da ste kandidirali za članico sveta 
krajevne skupnosti?
- Tukaj živim že od vedno, stanje ni ravno najboljše in zato sem 
se odločila, da lahko nekaj prispevam k spremembam.
- Kakšne izkušnej pa imate na »javnem« področju?
- Zaenkrat še nobenih. To je moja prva tovrstna izkušnja.
- Katere so po vašem največje težave Krajevne Skupnosti 
Staro Mesto?
- Kot prvi zelo očitni problem je parkiranje.
- Imate kakšno konkretno zamisel kako parkiranje urediti?
- Kot prva je, s tem da ne vem koliko je to finančno in sicer 
izvedljivo, garažna hiša. V lokacijo se ne bi spuščala, vsekakor 
pa bi bila nekje v središču.
- Kaj pa menite o zamisli, da bi celotno Sončno nabrežje in 
Veliki trg zaprli za promet?
- To sem že slišala. Po eni strani se mi ne zdi slaba ideja, da bi 
bilo odprto samo za dostavo, po drugi strani pa so zagotovo tudi 
nasprotna mnenja, tako daje ideja še za preučiti.

OBČINA IZOLA-COMUNE DI ISOLA
Na podlagi sklepa Občinskega sveta občine Izola, številka 422-282/2006, z 
dne 20.7.2006, v zvezi z določitvijo vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča v Občini Izola za leto 2007, objavljam sledeče

OBVESTILO
O DOLOČITVI VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA 
NA OBMOČJU OBČINE IZOLA V LETU 2007

Vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za 
leto 2007 znaša 1,606 SIT/m2, in se revalorizira v skladu z indeksom IGM 
indeks gibanja cen storitev pri graditvi stanovanjskih objektov na dan 
30.11.2006.

Vrednost točke na dan 30.11.2006 znaša 1,2118 SIT/m2.

S tem obvestilom se realizira sklep Občinskega sveta občine Izola objavljen 
dne 17.8.2006.

In virtù’ dell'atto di Delibera del Consiglio del Comune di Isola prot. n. 
422-282/2006 datato 20. 07. 2006, in riferimento alla determinazione del 
valore del punto applicato nel computo del canone per l’uso dei terreni 
fabbricabili nel territorio del Comune di Isola, per l'anno 2007, si rende 
pubblico il seguente

AVVISO
SULLA DETERMINAZIONE DEL VALORE DEL PUNTO 

APPLICATO NEL COMPUTO DEL CANONE PER L'USO DEI 
TERRENI FABBRICABILI NEL TERRITORIO DEL COMUNE 

DI ISOLA, PER L'ANNO 2007
Il valore annuo del punto applicato nel computo del canone per l’uso dei 
terreni fabbricabili nel territorio del Comune di Isola, relativo all’anno 2007, 
ammonta a 1,606 SIT/mq., e si rivaluta in ottemperanza dell'indice IGM - 
indice dei movimenti delle tariffe delle prestazioni riferite alla costruzione di 
stabili residenziali, relativo alla data 30. 11. 2006.

Il valore del punto, riferito al 30. 11. 2006, e' fissato all'importo di 1,2118 
SIT/mq..

Con il presente avviso e' attuato l'atto di Delibera del Consiglio del Comune 
di Isola, pubblicato il 17. 08. 2006.

Datum - Data: 11. 12.2006
Namestnik župana - Sostituto del sindaco 
Občinski svetnik - Consigliere comunale 

Anton Juriševič

- Ena od glavnih skrbi v tem 
mandatu bo Svetilnik. Kaj meniš 
o tem?
- Svetilnik je zaenkrat že tolko let v 
bistvu zapuščen. Nič se tam ni 
zgodilo in mislim da je zelo lepa 
lokacija katero je pač potebno 
izkoristit.

Kaj bi na Svetilniku 
spremenila?
- Vsekakor da je bolj opremljen, da 
nudi možnost kopanja, lepše kot je 
sedaj tako zapuščen. Potem bi lahko 
bila sprehajalna pot bolj povezana 
od San Simona pa čez 
Ladjedelnico...
- Ladjedelnica paše v Izolo?
- Ne, po moje ne. Vsaj ne na taki 
točki...

- Ste se na KS o teh težavah že kaj pogovarjali?
- Imeli smo konstitutivno sejo, izvolili smo predsednika. Od težav 
smo se pogovarjali le o natečaju za Svetilnik, o katerem se bomo 
zagotovo še pogovarjali na naslednjih sestankih... (D.G.)

OD KOD DIMNIKARJEM PODATKI?
Medtem ko Tamara Kirn šele spoznava bistvo delovanja krajevne 
skupnosti pa nas je dosedanja, dolgoletna predsednica sveta te iste 
krajevne skupnosti, Nadja Flego, ki je zdaj članica sveta KS, opozorila 
na zanimivo ravnanje podjetja EDT, ki v Izoli skrbi za vzdrževanje 
kurilnih naprav oziroma dimnike in zračnike.
Zapleti s koncesijo za takoimenovano dimnikarsko službo so Izolanom bolj ali 
manj znani, zadovoljnih z njihovim delom pa ni prav veliko. Se posebej 
lastnike in najemnike stanovanj moti to, da dimnikarji opravljajo preglede zelo 
nesistematično oziroma v nekaterih primerih celo v obdobju treh mesecev. 
Seveda se takrat stanovalci čudijo in jezijo, kajti tak pregled seveda ni zastonj 
in glede na to, da traja le nekaj minut, odšteti pa je treba več kot 5 
tisočakov, se marsikomu zdi, da gre le za poniranje denarja od nemočnih 
občanov.
Vedno seveda ni tako, še posebej pa se tega zavemo takrat, ko pride do 
požara ali kakšne druge nesreče, saj je takrat potrdilo o opravljenem pregledu 
še kako pomembno. To omenjamo tudi zato, ker je kar nekaj stanovanjskih 
hiš in celo stolpnic, v katere dimnikarjem enostavno niso dovolili vstopiti. 
Zanimivo je, da smo v občini Izola imeli celo posebno komisijo za nadzor in 
javnih storitev ali nekaj podobnega, ki je vsaj dve leti svojega dela namenila 
reševanju problema koncesionarja za dimnikarsko službo a ni dosegla 
takorekoč nič.
Te dni pa je marsikaterega Izolana presenetilo pismo s povratnico s katerim 
ga podjetje EDT ponovno opozarja na zakonsko obvezo o pregledu kurilnih 
naprav in predlaga, da jim naslovljenec sporoči datum, kdaj pregled lahko 
opravijo. To seveda ne bi bilo nič posebnega, če pismo ne bi bilo naslovljeno 
na osebe, ki niso niti lastniki niti najemniki stanovanja, natančneje na oboke, 
ki v teh stanovanjih pač prebivajo. Nadja Flego in še nekateri Izdani se 
sprašujejo, od kod podjetju EDT podatki o njihovih otrocih oziroma, komu in 
po kakšni podatkovni bazi so sploh pošiljali priporočena pisma. Nerazumljivo 
je tudi zakaj gre za ponovni poziv, saj prvega, vsaj na isti naslov, nikoli niso 
prejeli.
Seveda smo skušali dobiti informacije Uidi s strani podjetja EDT a zaman. 
Tako kot so nam povedali naši sogovorniki je telefonska številka dimnikarja, 
ki so jo prejeli z dopisom, napačna, avtomatska tajnica na sedežu podjetja pa 
prenapolnjena in ne sprejema več novih sporočil, (ur)

Zakaj bi plačali 40.000€ za velik in udoben avto?
Chrysler Voyager 4x4, 1997, 

3800ccm, 210.000km, 
motor V6 bencinski, 166KM, 

automatic, ABS, klima, itd 
4x nove zimske gume, 

tovarniško obnovljen menjalnik

Cena: 4.000 €, tel: 041/722-356
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Snežana levstik o cipljih, tržnici in mednarodnih vodah

ZA IZOLSKE RIBIČE KOT PA NI CIPLIEV
Ciplji (ki jih tudi letos ni na spregled) so bili vedno priložnost za 
hiter zaslužek ribičev, nekakšna ribiška »božičnica«. Vsako zimo so 
se, enkrat prej, drugič kasneje nagrmadili sredi piranskega zaliva in 
čakali na velike in male ribiče. Ti pa so se mesece prej kregali, kdo 
bo vodja izlova, kdaj bodo lovili in kako. Nato je v zadevo posegla 
država in speči funkcionarji, ki so z raznimi razpisi in predpisi 
dodatno razdelili že tako lahko vnetljive ribiče. V anšem uredništvu 
so se zadnje dni oglašali ribiči, ki so trdili, da jih letos o pričetku 
izlova cipljev ni nihče obvestil, tako da so se na izlov odpravili le 
piranski in koprski ribiči. Dejali so, da je za vse kriva Ribiška 
pisarna na čelu s Snežano Levstik. Nam pa ni preostalo drugega, kot 
da Levstikovo vprašamo, po čem so ciplji...
- Kako odgovarjate na obtožbe ribičev, da jih niste obvestili o 
predvidenem pričetku izlova?

- Kar se izlova cipljev tiče, so se na
Pisarno vsako jesen obrnili tisti, ki so 
prejeli posebna dovoljenja za izlov, s 
prošnjo, da s strani Ministrstva pridobim 
seznam vseh z dovoljenji in da 
organiziram prvo srečanje, kjer izberejo 
vodjo izlova. Konec septembra sem na 
ministrstvo informativno povprašala, kaj 
bo z izlovom cipljev letos. Prejela sem 
odgovor, da bo tako kot vsako leto. Tisti, 
ki bodo poslali vloge s prošnjo za izdajo 

posebnih dovoljenj, bodo dovoljenja dobili. Koordinatorje podpanog 
(mrežarje, kočarje in plivarice) iz vseh treh občin sem po telefonu 
obvestila naj vsem ribičem povedo, da naj kar pošljejo vloge na
ministrstvo. Niti v sanjah si nisem mislila, da se informacija ne bo
razširila, saj je do sedaj tak način dobro deloval. Zato mi je žal, da
se nisem spomnila obvestila obesiti na tablo ne v Izoli, ne v Piranu 
(v Kopru tablo nameščajo šele te dni). Sedaj, ko gledam nazaj, vem 
da sem naredila napako.

PRIPRAVE NA KONEC LETA
Društvo invalidov Izola in društvo upokojencev Jagodje - 
Dobrava vabita svoje članice in člane na srečanje ob 
zaključku leta, ki bo v petek 29. decembra ob 18.30 uri v 
Hotelu Delfin. Prijave sprejemajo v pisarni Društva 
invalidov, Ulica OF 15, vsako sredo od 15. do 17. ure. 
Cena večerje je 2.000 tolarjev.
Predsednik DLZmago Višnjevec/Predsednik DUTvan Hajšek

Kaj podariti za 
praznike?
Svojim dragim podarite Revitin DARILNI BON.
Z njim bodo lahko pri nas izbrali kakršen koli 
izdelek za dobro počutje in zdravo življenje: merilnik 
krvnega tlaka, udobno obutev, anatomski vzglavnik, 
protibolečinski stimulator, ionizator, vlažilnik, naravno 
kozmetiko, perilo moči za več energije, masažne 
aparate in še mnogo drugega.
Ne morete zgrešiti - preprosto in dobro boste rešili 
zadrego, kaj podariti.
Revitini darilni boni so na voljo v različnih vrednostih.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

Izolska ribarnica bo spet ribarnica. Pa bi bila lahko tudi kaj drugega?

IZ IZOLE SODUJE LE RIBA
V začetku decembra me je poklical piranski ribič Zlatko Novogradec 
(sicer dolgoletni vodja izlova), da je prejel posebno dovoljenje za 
letošnjo sezono in če lahko pomagam sklicati prvi sestanek. 
Ministrstvo sem zaprosila za seznam in 7. decembra se je skupina 
sestala in začela z delom. Tudi sama sem bila presenečena, da je 
skupina tako majhna. Večina ribičev je koprčanov, le en ribič je iz 
Pirana in eno podjetje iz Izole. Menila sem, da je to posledica zelo 
številčne lanske ekipe, slabega lanskega ulova, izolski skupini pa so 
z domačega pomola izginile vse mreže, ki so jih pripravili za izlov. 
Izhodiščna napaka je po moje dejstvo, da ministrstvo ni v medijih 
objavilo poziva za oddajo vlog (žal tega po zakonu niso dolžni 
storiti).
- No, na žalost vseh in na srečo ribičev, ki pri izlovu ne sodelujejo 
cipljev ni na spregled...Pa tudi brez njih je slovensko morsko ribištvo 
danes ujeto v Hrvaške težnje po razlasitvi Ekološko-gospodarskega 
pasu, ki bi slovenskim ribičem onemogočil ribarjenje v mednarodnih 
vodah. Koliko izolskih ribičev je s tem dejansko ogroženih?
- Po mojih podatkih mogoče dva, kolikor jih ima dovoljenje za 
mednarodni ulov. Med velikimi pa seveda Riba. Glede na starost 
plovil, cene goriva je lovljenje v mednarodnih vodah že sedaj pod 
velikim ekonomskim vprašajem, če pa Riba zgubi mednarodne vode 
bo ob dve tretjini svojega ulova.
- Pa hrvaška to cono razglaša zaradi slovenskih ribičev?
- Ta cona ni predvidena zaradi nas. Okoli 800 italijanskih plovil 
dnevno lovi v tem pasu in Italija ima od tega pasu strahotne 
ekonomske koristi. Italija je tako cono razglasila že februarja. 
Hrvaški pa se zaradi pritiska ribičev z razglasitvijo sedaj mudi, saj 
se pričnejo januarja z EU pogajati ravno glede »Ribiškega poglavja«. 
Slovenski ribiči pa so pri vsem skupaj kot nekakakšna »stranska 
škoda«.
- Ribiška tržnica ravno v teh dnevih dobiva novo streho nad glavo. 
Kako bo dejansko delovala?
- Tržnica je predvsem namenjena neposredni prodaji rib. Zelja pa je, 
da bi se tukaj poskusilo vspostaviti mesto »posredniške prodaje«, ker 
je za pravo ribiško borzo prostor neprimeren. Glede na to, da nečesa 
takega pri nas ni, bi bilo še pred odprtjem narediti delovno skupino, 
ki bi vspostavila sistem, ki bi v zgodnjih jutranjih urah omogočil 
nekako vzorčno prodajo rib, na katero bi prišli lastniki restavracij, 
trgovci in kupovali ribe.
- Pa bi bila tržnica le za izolske ribiče?
- Zadevo je težko omejiti, pravzaprav bi bila borza namenjena vsem, 
Vsekakor bi šlo pri borzi le za vzorčno prodajo, pravi, fizični 
pretovor tukaj zaradi težke dostopnosti ne bi bil mogoč. V ta nemen 
se s koprsko občino že pogovarjamo o bolj primerni lokaciji.
- Pa je rib dovolj za vse?
- Kakor se vedno govori, da ulovi pešajo, da imajo majhni ribiči 
težave pri prodaji je letna količina ulova še vedno 1500 ton, kar ni 
majhna številka. Po naših ocenah bi bila zadeva vsekakor ekonomsko 
upravičena. Če pa bi na borzo prihajali še italijanski in veliko 
slovenskih trgovcev, ki sedaj ribe kupujejo pri zahodnih sosedih, bi 
zadeva vsekakor uspela. (Darjan Gorela)
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Oživljanje sterega mestnega jedra \f/

Priznati moramo, da nas je bilo kar malo strah. Skoraj vsi slovenski 
časopisi beležijo padec prodaje in števila naročnikov, nam pa se je k temu 
primerila še povolilna nestrpnost, ki jo je bilo nekaj časa čutiti na vsakem 
koraku in tudi v odnosu do časopisa, čeprav smo prepričani, da je 
Mandrač vseskozi ohranjal korekten odnos do vseh udeležencev letošnjih 
lokalnih volitev.
Pa ste nas, naši zvesti naročniki, razveselili, saj je že prvi dan po izdaji 
položnic za plačilo naročnine za naslednje polletje, naročnino podaljšala 
več kot desetina vseh naročnikov. In tudi naslednji dan je bilo podobno, 
tako da verjamemo, da bomo ohranili in, naj nam bo dovoljeno sanjati, 
celo povečali število naročnikov. To bo najlepši dokaz, da zaupate naši 
uredniški politiki, našim novinarjem in številnim sodelavcem in da je 
Mandrač preprosto rečeno, obvezen spremljevalec izolskega javnega 
življenja.

NE GLASILO OBČINE AMPAK ČASOPIS IZOLANOV
Zakaj je tako pomembno število naročnikov in kupcev našega časnika? 
Preprosto zato, ker Mandrač nikoli ni bil financiran s strani Občine Izola 
ali kogarkoli drugega. V povolilnih dneh smo poslušali izjave v stilu: 
"Županja vam je doslej dajala veliko denarja, vi pa ste ji obrnili hrbet. " 
Gre za stavek z dvema neresnicama. Občina Izola je res plačevala 
Mandraču Uradne objave, vendar je treba povedati, da je Mandrač vsako 
leto moral kandidirati skupaj z večjimi izdajatelji in da je to delo dobil 
zato, ker je ponudil najnižjo ceno in ne zaradi kakšne posebne 
naklonjenosti kogarkoli. Druga resnica pa je, da nikomur in tudi nekdanji 
županji nismo obrnili hrbta. Tega si lokalni časopis preprosto ne more in 
ne sme privoščiti. Imamo kritično distanco do obeh virtualnih županov in 
trenutno kot župana upoštevamo Antona Juriševiča. Tako počnemo mi in 
bi morali početi tudi vsi ostali.

ZAKAJ IZO-KARTICA?
MAndrač je bil v teh štirinajstih letih vseskozi vpet v življenje našega 
mesta in občine. Posebej pa smo vseskozi razmišljali o načinih za 
oživljanje starega mesta. Bili smo organizatorji Ribiškega praznika in 
Praznika pomladi, organizirali smo Mandračeve dneve, uspešno prodajno 
promocijsko akcijo December v Izoli v kateri smo kar osmim Izolanom 
podarili avtomobil, bili smo organizatorji Mediteran festivala, in še cele 
vrste podobnih akcij. IZO-KARTICA je novost, ki smo jo pripravili 
skupaj z obrtniki in podjetniki naše občine. V mrežo IZO-KARTICE so 
vključeni: tednik Mandrač kot izdajatelj kartice, obrtniki in podjetniki 
kot partnerji in naročniki Mandrača kot lastniki kartice.

Doslej seje za sodelovanje odločilo 
blizu 30 malih izolskih obrtnikov in 
podjetnikov, veliko pa jih moramo 
še obiskati. Obrtnike in podjetnike 
izolske občine, ki bi želeli sodelovati 
v tej akciji, pa smo jih morda 
spregledali, pozabili ali jih 
preprosto nismo dobili pozivamo, 
naj nas pokličejo na telefon 040 211 
434, da se dogovorimo o 
sodelovanju.

SOCIALNI DEMOKRATI IZOLA

ŽELIMO VSEM IZOLANKAM IN IZOLANOM

VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE 
IN SREČNO NOVO LETO 2007.

ISKRENE ČESTITKE TUDI OB PRAZNIKU 
DNEVA SAMOSTOJNOSTI IN ENOTNOSTI.

rZ
LartTvMTTTT

KAJ DOBIJO NAROČNIKI?
Mandrač bo v začetku leta 2007 vsem svojim naročnikom (fizičnim 
osebam, ki jih je nekaj več kot 1.000), ob plačilu naročnine za prvo 
polletje 2007 izdal IZO-KART1CO. Kartica je plastificirana in se glasi 
na ime naročnika, ki z njo uveljavlja popuste pri nakupih v nekaterih 
izolskih trgovinah ali pri storitvah pri obrtnikih. Popust znaša 10%. 
Lastnik IZO-KARTICE pridobi tudi pravico do brezplačne objave 
MALIH OGLASOV, OSMRTNIC, ZAHVAL in ČESTITK v Mandraču.

MANDRAČ BB EZ El S I' FLACI^E
Vsi naši naročniki so zagotovo že ugotovili, da tudi tokrat nismo podražili 
našega časopisa, saj so ali še bodo za polletno naročnino plačali toliko kot 
pred dvema letoma. Zelo neodgovorno, bi rekli sodobni menageiji in 
ekonomisti, mi pa pravimo, da časopis mora živeti z okoljem v katerem 
izhaja in se prodaja. Zato je tako in zato bomo še enkrat močno stisnili pas.
Če ga morate Vi ga moramo tudi Mi.

\mhmd numm smhkd

Iz starega gradimo novo, iz zapuščenega ustvarjamo naseljeno, 
predvem pa ustvarjamo dobre pogoje življenja za dobre ljudi. 

Izolani smo dobri ljudje, zato si zaslužimo najboljše.

Vsem Izolanom voščimo 
vesele praznike in Srečno Novo leto 2007 !

SERVISNE STORITVE DOO, KOPER
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Izolsko podeželje

PODEŽELSKA DRUŠTVA IMAJO SKUPNE CILJE

Sremu*

™ n

lllSlilil

Že nekaj časa je v javnosti precej govora o popestritvi družbenega življenja na 
podeželju. Slišali smo ponavljajoče in zavajajoče informacije, da ni aktivnosti. 
Pa ni res; mogoče bi jih lahko bilo več - s tem se vsi strinjamo, a to ni dovolj: 
že pol drugo leto smo se društva z izolskega podeželja združila za skupno 
organiziranje dogodkov »na hribu zato, da bi povečali število javnih prireditev 
(projektov) na podeželju, vključili več domačinov in oblikovali dodantno 
turistično ponudbo izolskega podeželja.
Začetki so vedno težki in kar nekaj časa je potrebno, da se v zavest prebivalcev in 
zunanjih obiskovalcev navadi, da podeželje ustvarja in daje ta ustvarjalnost vredna 
ogleda ali obiska in s tem tudi povečane potrošnje. Prav s tem namenom se 
podeželska kulturna in športna društva že nekaj časa združujemo v nekakšno 
neformalno zvezo, kjer se dogovarjamo o nekaterih skupnih akcijah. Zato je prav, 
da se najprej predstavimo 
Mladinsko društvo
DNSK ali na kratko m ^ ;; 5-
»Na stopničkah« je že 
vrsto let delujoče 
društvo, z izključno 
mladinskim kadrom.
Lani smo, s pomočjo 
Občine Izola,
preuredili nekdanjo trgovino v Kortah in zgradili edinstven in edini Cyber point na 
podeželju daleč naokrog. Ta spletna točka je dobila tudi simpatično ime, t.j. 
KANTONET, saj je njegova lokacija v kotu zadružnega doma in iz tega sledi 
izpeljanka iz šavrinske besede »kanton« - kot, torej tradicija z inovacijo - »net«. 
Društvo, ki je v tesni povezavi z gasilskim društvom, redno organizira 
takoimenovane Lan-party-je, ure pravljic za najmlajše člane skupnosti, 
orientacijske pohode in kampiranja na podeželju in še mnogo drugih občasnih 
projektov. Zaradi računalniške tehnologije in druge biro opreme v Kantonetu, 
opravlja to društvo tudi podporo aktivnostim drugim društvom, predvsem pri 
skupnih projektih.
Prostovoljno gasilsko društvo Korte ima na podeželju ima kar bogato tradicijo saj

smo prav lani praznovali 25-letnico obstoja. 
V vseh teh letih je iz strogo gasilskega 
dmštvo postalo aktivno tudi na področju 

- kulture, športa in oživljanja drugih običajev 
na vasi. Poleg dobrega poznavanja teritorija 
in opravljanja javne gasilske službe občine 
Izola, pa se PGD Korte lahko pohvali tudi z 
oživljanjem praznovanj ob opasilu na vasi 
oziroma ob šagrah. Kadrovski potencial in 
sredstva v lasti gasilcev so večje kakor od 

dmgih društev in lahko računajo tudi na podporo celotne Gasilske zveze Izola, 
kakor tudi sosednjih - prijateljskih gasilskih društev. Prav zaradi te, lahko rečemo 
dobre organiziranosti jim bo Občina Izola, preko projekta »Izolske poti - Sentieri 
d'isola - Izola's paths« zaupala postavljanje in nadzor nad turističnimi pohodnimi 
potmi, ki bodo združevale vse večje naravne znamenitosti 
(razgledi, arheološka najdišča, ...) in ponudnike kmetijskih 
produktov (vinogradniki - vinske kleti, oljkarji, domače jedi,
...). Ena izmed omenjenih poti (po imenu »Rdeča pot«) se je 
že obnesla, prav v teh dneh pa zaključujemo postavljanje 
usmerjevalnih tabel. Projekt bo obsegal vsaj še 5 različnih poti, 
ki bodo povsem prepletle izolsko podeželje in omogočila tako 
rekreativcem kot organiziranim skupinam turistom, da bodo 
preživeli brezskrbne in sproščujoče ure v družbi dobrih ljudi z 
naših krajev.

Društvo za razvoj vasi Cetore je izredno aktivno in verjetno najbolj etnološko
obarvano društvo na našem podeželju. Sedež 
ima v majhni, strnjeni in tipični vasici, ki s 
svojo prisrčnostjo in pristnostjo obiskovalca 
očara do te mere, da se vrača večkrat letno, pa 
čeravno Cetore nimajo poveličanega pogleda 
na morje... Kulturno društvo v Cetorah 
domuje v letu 2000 zgrajenem oziroma 
prenovljenem vaškem domu. Vaški dom je v 
vaščanih vzbudil nesluteno složnost in željo 

po vsestranskem družbenem udejstvovanju. Tako Cetorani organizirajo raznovrstne 
delavnice v adventnem, božičnem in velikonočnem času, tradicionalno vaško 
»šagro«, dobrodelne prireditve za otroke in mladostnike, degustacije domačih jedi 
itd. V letošnjem letu, pa so s skupnimi močmi vaščanov in z izkupički prireditev 
nabavili dve edinstveni šavrinski narodni noši, ki so v ponos ne le vasi, temveč celi 
občini Izola.
Športno in kulturno društvo Šared (s kraticami 
ŠKD) je mlado društvo, a le po načinu 
razmišljanja, saj že kar nekaj let oživlja 
marsikateri vikend v spomladanskem in 
jesenskem utripu Šareda. Igrišče z najlepšim 
pogledom na Izolo in na celoten tržaški zaliv je 
pogosto prizorišče malo-nogometnih turnirjev, 
znanih daleč naokrog. V lanskem letu smo prav 
na tem mestu ponovno oživeli podeželske 1. 
majske igre, kjer se morajo vaščani pomeriti v počasni vožnji s kolesi, v hitrostnih 
preizkušnjah s samokolnicami, dirka v kavnih vrečah, iskanje zaklada, vaški tek in 
pohod itd. Pogrešamo le tek z osli, a kaj ko trenutno teh domačih živali ni več! 
Mogoče je to izziv za prihodnost...
Kolesarsko društvo s podeželja s simpatičnim - šavrinskim nazivom: Bičikleta

je relativno mlado dmštvo 
zagnanih rekreativnih
kolesarjev, ki imajo (per
capita) že več 1000
kilometrov skupnega 
udejstvovanja na raznih

dirkah tako po Sloveniji, kot tudi v zamejstvu. Z izvajanjem projekta »Izolske poti« 
se odpira na našem podeželju nov izziv, predvsem za to dmštvo, saj bodo tako 
lahko, skupaj z dmgimi gornjimi dmštvi izvedli marsikatero kolesarsko in dmgačno 
športno prireditev (duatlon) ali zgolj organiziran »športni popoldan« po znanih in 
manj znanih označenih športno-turističnih poteh. Ocenjujemo, da imamo na 
izolskem podeželju preko 100 kilometrov takih poti, ki se med seboj lahko tudi
prepletajo, a so lahko neizmerni vrelec sprostitve in zabave.....
To je le nekaj aktivnosti s katerimi želimo ustvariti prijetno sobivanje vaščanov izolskega 
podeželja. Poleg vsega opisanega, pa skušamo združevati moči tudi v večjih, skupnih 
projektih: npr. Pustovanje, ki smo ga lani zaključili s povorko po izolskih glavnih ulicah 
in ki je požel veliko prijetno presenečenje. Naslednjo pomlad, pa bomo skušali, v 
sodelovanju z revijo Polet organizirati športno prireditev duatlon - s tekom in 
kolesarjenjem. Vsa društva pa bodo obenem soorganizirala kolesarsko-turistično dirko po 
novi »Izolski poti«, ki sovpada s promocijo domačih kletarjev, vinogradnikov, oljkarjev in 
gasilske veselice (zadnji vikend v avgustu oz. naslednji vikend po Ribiškem prazniku). 
Koordinator društev: Damjan BARUT, l.r.
Prostovoljno gasilsko društvo Korte: Poveljnik Elvis VUK, l.r.
Društvo »Na stopničkah« KANTONET Predsednik: Matej KLEVA, l.r.
Društvo za razvoj vasi CETORE: Predsednik Damjan KALIGARIČ, l.r.
Športno in kulturno društvo ŠARED: Primož MARI, .l.r.
Kolesarsko društvo »Bičikleta« Korte: Predsednik Edvard KLEVA, l.r.

Igor Franca
predsednik 00 LDS Izola



ZDRAVO IN SPROŠČENO 2007
(Evgenij Komljanec)

Prijatelji, prijateljice 
povem vam znane te resnice.

Eno jabolko na dan, prežene doktorja stran!
Vsi na kolo, za zdravo telo!

Cigareto ugasnimo in na poljano stecimo! 
Alkohol opustimo, da misli zbistrimo!

Zvečer se postimo, a zjutraj na delo siti odhitimo! 
Knjigo preberimo, da lažje zaspimo!

Zamere pozabimo, da ozračje sprostimo! 
Sekire odvrzimo in rožice posadimo!

Izoljanke, Izoljani v letu 2007 srečni bodite 
in ne skrbite, z vami smo mi, kolektiv, jaz in ti.

SREČNO 2007, VAM ZELI KOLEKTIV 
ZDRAVSTVENEGA DOMA IZOLA
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V IZOLI NAM BOSTA MIR IN UUBEZEN SE KAKO PRAV PRIŠLA
December je praznični mesec. Pravzaprav eden redkih, ki tako 
neopazno združuje vernike in ateiste v nekakšnem skupnem veselju 
in čeprav se veselimo povsem različnih stvari je v naših odnosih 
nekaj prazničnega, takšnega, kar nam da misliti.
Pravzaprav so verniki tukaj v majhni prednosti, saj imajo najmanj dva dobra 
razloga za praznovanje, ateistom pa ostaja en sam, a to niti ni tako 
pomembno. Pomembno je, da se vsi zavedamo minljivosti časa in naše lastne 
minljivosti ter vrednosti življenja, ki ga živimo. Pa seveda miru, ki ga bodo 
tudi letos ponesli z betlehemsko lučjo miru po vsem svetu in tudi po naši 
občini. Župnik Janez Kobal pravi tako-le:

- Letos nisem šel na srečanje na 
Dunaj, čeprav je res, da sem eden 
glavnih avtorjev letošnje poslanice 
Betlehemske luči. Torat smo ji dali 
naslov Razprodaja miru, govori pa o 
tem, da miru ni mogoče kupiti niti za 
tolarje niti za eure, čeprav je na 
razprodaji in dostopen vsakomur, le 
če gaje pripravljen sprejeti. Pa ne le, 
da je na razprodaji, tudi marsikaj 
drugega dobiš z njim, od doprtega 
srca do nasmeha in poštenih misli.

Nebeško Dete mir prinaša, 
veselje z nami si deli 
in sveta noč ljudem razglaša, 
da zarja nova nam žari.
(lastni verzi- Dinko Bizjak)

Che sia benvenuto 1 Ospite celeste 
nella nostra vita terrena. Buone feste!

Blagoslovljene božične praznike, 
miru, veselja in zdravja v novem 
želi vsem prebivalcem občine Izola

novi Kortežanski župnik 
Dinko - Dominik Bizjak

Torej bi nam v Izoli še kako prav 
prišel.
- Res je pred in povolilna Izola 
nekoliko nemirna, vendar mislim, 
da nisem jaz prava oseba za 
pogovor o tem. Lahko le rečem, 
da je volilni boj pač soočenje 
nekaterih različnosti, vendar mu 
mora potem slediti poštena misel, 
dobrota in predvsem resnica, brez 
katere ne more biti pravega miru.
To bomo tudi v petek sporočili 
tistim, ki bodo našo Betlehemsko 
luč prejeli na Občini, na Upravni 
enoti" m na Policijski postaji.
Poslanico miru bomo ponesli dobesedno na vse ravni odločanja v naši 
lokalni skupnosti in verjamemo, da jo bodo povseod z veseljem 
sprejeli.
- Novi župnik iz Kort je poslal čestitko v imenu obeh, mimogrede pa 
povedal, da pravkar blagoslavlja hiše. Tega v Izoli ne počnemo.
- To so delali za časa Italije, zdaj pa bistveno manj. Tu in tam še kaj 
takega storimo, poredvsem pa imamo te dni drugo delo, saj je to čas 
velike duhovne napetosti in bo treba nekatere stvari preložiti na čas po 
Božiču. Takrat bomo kaj več lahko tudi rekli o uspešnem zaključku 
denacionalizacijskih postopkov v zvezi z Besenghijevo palačo in o 
obnavljanju zvonika svetega Mavra in dokončanju cerkve Marije 
Alietske, ki je za same verske obrede ne potrebujemo toliko, je pa 
gotovo pomembna kot kulturni in turistični objekt našega mesta.

KEMIČNA ČISTILNICA

MARA
Ljubljanska 22, Izola
tel.: 05/641 88 55 
URNIK: od 8-12 in 16-19 

sobota 8-12

POLEG ČIŠČENJA IN LIKANJA VAM NUDIMO IMPREGNACIJO 
IN ZAŠČITO PROTI MOLJEM IN MANJŠA POPRAVILA.

BOŽIČNE ŠEGE OB TBŽAŠKEM ZALIVU
(nadaljevanje iz prejšnjih Mandračev)

KAKŠNA BO LETINAH
Na sveti večer so postavili na ognjišče velik panj - čuak (čok), ki je gorel 
tudi do svetih treh kraljev. Na čuak so razporedili semena vseh vrst: pšenico, 
ječmen, rž, ajdo, turščico (komzo), fižol, krompir itd. Za tista semena, ki so 
prva zgorela, je pomenilo, da ne bo letine, za tista semena, ki so se vnela 
zadnja ali se pa sploh niso vnela, pa je pomenilo, da bodo dobro obrodila.
Ko so čakali na polnočnico, so se fantje in dekleta zbirali po hišah. Za 
zabavo so topili svinec in ga nato vlivali v mrzlo vodo. Pri tem so se iz 
svinca izoblikovale razne podobe. Cvetje je npr. za dekle pomenilo poroko še 
v istem letu. (A. Vremec in I. Sosič, Opčine 1975)

LLČANJE SVETEGA ŠTEFANJA
26. decembra je sveti Štefan. Na ta dan, po popoldanskem verskem obredu, 
ko se začne veselo pritrkovanje zvonov, se dekleta v Boljuncu od štirinajstega 
leta dalje lučajo z jabolki. Nekdaj so jabolka metale v fanta, ki jim je bil 
všeč. Zdaj pa se živahno lučajo med seboj.
Dekleta so se v zadnjih letih za ohranitev šege veliko bolje organizirala tako, 
da se srečujejo na sestankih, kjer vsako leto izvolijo predsednico dekliške, 
tako imenovano frejlo. Poslušaj... Zvonovi pritrkavajo. Dekleta se z vogalov 
premikajo proti sredini trga.
Prvo jabolko bo zalučala frejla, potem pa se bo začela prava bitka. Gledalci 
že iščejo zavetje ali skrivališče, da ne bi dobili kakega jabolka v glavo. Ko 
pogledaš v sončne žarke, vidiš senco jabolk, ki nenehno padajo sem in tja...
(Nadja Švara, Boljunec 1995)

KOLEDOVANJA
Božičnim praznikom so sledila koledovanja. Otroci so koledovali - obiskovali 
hiše in dobivali darila. Prvo koledovanje je bilo 28. decembra, na dan 
»nedolžnih otročičev«; temu so pravili tepjež#nca.
Obiskovali so hiše tudi na »svete tri kralje«. Nanje se je bilo treba dobro 
pripraviti. Izrezali in pripravili smo si visoke papirnate kape, palico z zvezdo, 
seveda rumeno, ker zlate nismo imeli, kadilo nam je po navadi dal župnik. 
Boltežarja smo po obrazu pomazali s karbunom. Navadno niso trije kralji 
nikoli hodili sami, ampak v zboru, tako je vsak dobil kako jabolko, včasih 
rožičev, nikoli pa denarja, saj »saude su? za velike«.(Ondina Pečar, Lonjer 2005)

TEPJEŽENCA
Bil je dan nedolžnih otročičev, ko sem mamo spet nadlegovala, da bi me 
pustila med tepežkarje, ki so bili na poti k nam. A, mama, ne in ne. 
»Zakaj?« sem hotela vedeti, »saj ni prav, da ne smem med vaške otroke.« 
»Zato, ker po hišah hodijo bolj potrebni, kot si ti.« Potem so tepežkarji 
prišli, tudi moji sošolci so bili med njimi, in mama jim je dala orehov in 
sladke kruhce, ki jih je prejšnji dan spekla. Šli so naprej... jaz pa sem se 
žalostna jokala v kotu hiše, ker nisem smela z njimi... Da bi me potolažila, 
je dala tudi meni kruhek. (Nada Morato, Dol pri Vogljah 2006)

NAVADE OB NOVEM LETE
Nona Ljuba, ki se rodila v prvih letih tega stoletja, mi je pripovedovala:
Nekoč, ko sem bila majhna, nismo pričakovali novega leta. Večina ljudi je šla 
spat in zjutraj smo si voščili. Kjer je delovala godba na pihala, so godci na 
dan novega leta hodili po vasi. Najprej so obiskali farovž, nato pa še 
bogatejše družine v vasi. Te so plačale napitnino. Večja je bila napitnina, dalj 
časa so igrali pred hišo, Obiskali so tudi mesarja, občinskega tajnika in 
župana. Proti večeru pa so domači godci igrali za vse vaščane v vaški dvorani 
ali pa kar na uadre (seniku) kjer je bil pač večji prostor.
Bilo je zelo lepo, ker sem bila takrat še mlada in so me noge lahko in urno 
nosile po lesenem podu. (Matija Hočevar, Dolina 1984)

Izolankam in Izolanom ter vsem, 
ki nam zaupate in sodelujete z nami, voščimo vesele 

Božične praznike in srečno novo leto 2007

KONEC
Uredništvo Mandrača se za ta zanimiv in pomemben zapis zahvaljuje 
Nadi Morato in vsem njenim sodelavcem ter ji vošči lepe praznike in 
vse najboljše v letu 2007.
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NOGOMET
MILANIČ PREDSEDNIK MHK IZOLA
V petek je MNK Izola je po odstopu 
Srečka Zebca, ki je prevzel vodenje kluba 
na izredni skupščini pred letom dni, dobil 
novo vodstvo. Novi predsednik je Aleš 
Milanič, ki je sicer to funkcijo že opravljal 
pred leti. Ob njem bodo v upravnem 
odboru še Boris Srebrnič, Valter Stihovič, 
Milan Čačič, Edi Morgan, Nataša Cah in 
Oliver Bogatinov. Iz napovedanega 
programa dela novega vodstva gre omeniti 
še večji poudarek delu z mladimi, kar 
zadeva prvo enajsterico pa ostaja cilj boj 
za prvo mesto in s tem vrnitev v drugo 
ligo. BV

Namizni tenis
NA TOP 12 POD PRIČAKOVANI!
V soboto in nedeljo je v telovadnici O.Š.
Livade potekal prvi Top 12 turnir RS za 
člane in članice. V dveh kvalitetnih 
skupinah je na poziv obeh selektorjev 
nastopilo 24 članov in 24 članic.
V prvi kvalitetni skupini je Kristina 
Rahotin odlično pričela. Prvi dan je 
zmagala 6 tekem in izgubila le s kitaj ko 
Jang Ting. V nedeljo pa ji ni šlo prav nič 
od rok, ter je izgubila vse štiri tekme, ter 
končala na 7. mestu. Kristin Fatorič je 
nihala iz tekme v tekmo. Odigrala je štiri 
dobre dvoboje, ostalo pa je bilo pod 
pričakovanji. Na koncu je s tremi zmagami
in osmimi porazi končala na 11. mestu. V --------------
dragi kvalitetni skupini je Alenka Ačimovič z dvema 
zmagama in devetimi porazi osvojila 11 .mesto, 
oziroma skupno 23. mesto. Zadnje, 24. mesto je
osvojila Maja Grizelj, kateri je bil turnir dober za 
nabiranje dragocenih izkušenj za naprej v članski
kategoriji.
Simon Frank je v dragi skupini članov z eno zmago 
osvojil končno 11. ali skupno 23. mesto. Tudi on je 
odigral turnir veliko slabše kot zmore, ne toliko
rezultatsko. Veliko slabša je bila igra, kjer mu kljub 
vloženemu trudi ni šlo od rok prav nič.
Turnir je pri dekletih zmagala kitajka Jang Ting, ki 
nastopa za Iskro Avtoelektriko iz Vrtojbe. Med člani pa 
se je veselil zmage Mitja Horvat iz Kerne Puconci.
Za odlično organizacijo gre zahvala vsem članom 
kluba, ter staršem in sodnikom, brez katerih tako 
zahtevnega turnirja vsekakor ne bi uspeli izpeljati.

Vukovič tretji v Tržiču
V nedeljo je v Tržiču potekal tretji turnir Alpe Adria v 
letošnji sezoni. Gregor je gladko zmagal v predtekmovalni 
skupini. Na glavnem tumiiju je za uvrstitev med štiri 
premagal Matica Propena iz Merkuja 3 proti 1. Nato je v 
polfinalu izgubil 1 proti 3 proti Mariu Divkoviču iz Reke. 
Po treh turnirjih je Gregor na skupnem tretjem mestu. 
Simon Frank pa je kljub temu, da je nastopil na samo 
dveh turnirjih na skupnem drugem mestu.

KOŠARKA
SONČKOV DAN

KAPUČINO

Rokomet
1. B. SRI - moški
Istrabenz plini Izola:Radeče 25:37 (10:18)
Izola - Dvorana v Kraški, gledalcev 200, sodnika 
Krstič, Ljubič.
IP Izola: Žaro, Radojkovič 3, Lukežič 1, Stepančič 2, 
M. Kleva, Gregorčič 1, Čosič 8, Slamnik, Volk 2, 
Čebulj 1, Redžič 5, M. Muha 2, Tontič, Dolenc. 
Trener: Miodrag Šolaja.
Izolani so se na zadnji domači tekmi od gledalcev 
poslovili z visokim porazom. Začetek tega sicer ni 
obetal, saj so domači povedli s 6:2, zatem pa je ekipa 
Izole povsem popustila, tako da je rezultat ob polčasu 
že napovedal zmagovalca. Izolski rokometaši bodo 
jesenski del prvenstva zaključili v soboto z 
gostovanjem proti škofjeloškemu Termu. BV

V nedeljo, 10. 12. 2006, spi( na več 
prizoriščih v Novi Gorici potekale 
mednarodne tekme v košarki. Tekmovali 
so igralci različnih letnikov., — -
V telovadnici OŠ Kozara so se poskrile
naslednje ekipe letnikov 1996/97: ■
1. KK01impija:KK Izola (40:39),
2. KK MaribonBenetton Treviso (34:22),
3. KK Izola:KK Maribor (33:15),
4. KK 01impija:Benetton Treviso (33:16),
5. KK Izola:Benetton Treviso (20:35) in
6. KK 01impija:KK Maribor (33:24)
Vse tri ekipe so se borile proti 
Ljubljančanom, ki pa so ostali 
nepremagani. Za Izolane so igrali Černač 
M. in X, Franovič, Jerman, Majerič, 
Mavrič, Mittendorfer, Podobnik, Skočir, 
Strechi in Toth. (J.M.)

Jadranje
VASILIJ ZMAGAL S SREBROM
Četrti in finalni dan tradicionalne 
sydneyske mednarodne regate, na kateri je 
v 6 tekmovalnih razredih jadralo skoraj 
300 jadralk in jadralcev iz 18 držav, so 
bile vetrovne razmere na regatnih poljih v 
sydneyskem zalivu komajda še na meji 
dovoljenega in možnega. Še posebej v 
olimpijskem enosedu laser, kjer je med 
sklepnima regatama (v 9. in 10. plovu) 
oster jugovzhodnik vlekel z 20 in 25, na 

— koncu pa mestoma celo s polnimi 30 
vozli. Vasilij Žbogar, po dolgi letih edini Slovenec v 
decembrski sydneyski konkurenci, je 15. Sydneyske 
mednarodno regato v zlati skupini flote 31 laserjev 
končal v velikem slogu ( s 3. mestom in zmago, tretjo 
v finalni floti in skupno četrto) in za zmagovalcem, 
Avstralcem Tomom Slingsbyjem, na koncu zaostal le 
točko. S točko manj na računu oziroma z enakim 
izkupičkom kot Slingsby bi zaradi večjega števila p 
osamični zmag (Žbogar 4, Slingsby 3) v Sydneyu 
Vasilij zmagal in si prilepil obliž na nekaj jadralskih 
ran v zanj ne ravno najboljši regatni sezoni. 
Spomnimo, na EP in SP, kjer je meril na odličji, je bil 
13 oziroma 27, na predolimpijski regati v Čingdau 5., 
na Isafovih svetovnih jadalskih igrah na Nežiderskem 
jezeru pa 6.
Žbogar, ki bo skupaj z vsemi najboljšimi slovenskimi 
jadralkami in jadralci na svetovnem prvenstvu za vse 
olimpijske razrede v običajno vselej pošteno razpihane 
Cascaisu na Portugalskem (od 28. junija do 13. julija 
je na sporedu) lovil normo 01 v Pekingu, bo po 
odličnem jadranju na kakovostno vrhunsko zasedeni 
regati v Sydneyu ostal na treningu v Avstraliji, v 
naslednjih dneh štarlai na odprtem prvenstvu Avstralije 
v laserju, predolimpijsko sezono 2007 pa začel z 
nastopom na prvi izmed petih vsakoletnih elitnih 
prvokategomih regat v Melbournu.

POGLED 
S STRANI

piše ŽARKO 
za Kapučino Šporrt

Slovenski ligaški rokomet je za letos odigral svoje. 
Vsem se verjetno ni izšlo po željah. V 1A ligi so se 
prva štiri moštva že dobro oddaljila in do končnega 
razigravanja ne bo bistvenih sprememb. Celjanom 
tokrat ni uspelo pobegniti, Cimos pa je prijetno 
presenetil tudi same Koprčane. Hrpeljci morda niso

zadovoljni s trenutnim tretjim mestom, vendar so se kar 
nekaj krat komaj izvlekli iz poraza. Svoje je sigurno 
dodala tudi evropska liga. Velenjčani so po zamenjavi 
trenerja kot prerojeni in si sedaj želijo še več. Vse 
ostale ekipe so si točkovno blizu (12-4), odpisanih ni 
in borba za obstanek bo huda. Vsi veliko pričakujejo 
od mini prestopnega roka saj bo možno kupovati in 
menjavati »osnovna sredstva«. Brez problemov pa 
rokomet vseeno ne bo mogel. S pripravami pričenja 
moška reprezentanca in po neuspehu ženskih kolegic, bi 
še eno razočaranje pomenilo velik korak nazaj. Nad 
vsem bo tudi senca celjskega neuspeha, predvsem pa 
nas begajo odpovedi ključnih igralcev reprezentance, 
Vugrinca in Pajoviča. Ne gre pozabiti, da so še 
poškodovani nekateri igralci. Tudi moška reprezentanca 
si je zastavila visoke cilje in že najmanjši »potres« 
lahko vse poruši. Vendar pa vemo, kako je s cilji. Pri 
vsem nisi vedno odvisen samo od samega sebe, 
potrebeno je tudi ^nekaj sreče. Končno pa, lahko je 
zahtevati. Zavedati se moramo, da smo še vedno

majhni. Veliko krat sem že razpredal o naših 
udeležbah na raznih tekmovanjih. Še vedno mislim, da 
moramo biti ponosni na vsako uvrstitev. Že tako nam 
pol Sveta zavida, ko pa še izvedo, da rezultate 
dosegamo z minimalnimi vložki je začudenje še večje. 
Primerjava z izolskimi rokometaši morda ni pravšnja, 
bo pa blizu. Jesenski del prvenstva je ekipa končala s 
težkim porazom. Predzadnje mesto je realnost in ekipo 
čaka vroča pomlad. Osip katerega je doživela ekipa je 
prehud, mlajšim igralcem in trenerju ne uspeva nič. 
Ob vsem pa tudi samo Društvo ne kaže posebnih 
želja po višjih pozicijah. Za obstanek bo potrebno kar 
precej poguma. Morda pa, Novo leto in nova ekipa, 
kateri bo uspela operacija Nemogoče.

www.goldenindex.com
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VESELE PRAZNIKE 
IN VARNO V LETU 2007

A M T(P tehnični pregledi v izoli
^ ciLv J—L J 'V- AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

!
■

PLESNO TITTY NOVO LETO
Tako nekako je bilo na naši Božično plesni prireditvi "100 STOPINJ". Sama 
prireditev priča o tem, da so ljudje zainteresirani za tovrstne prireditve tako v Izoli 
kot v ostalih dveh občinah, saj je bila dvorana čisto polna, plesni večer pa so 
zaključili najboljši slovenski break dance plesalci-člani novo nastale skupine "CELE 
ATTACK". Za obdaritev najmlajših plesalcev je poskrbel naš "TITTY BOŽIČEK" in 
s tem na obraze otrok narisal prijazen nasmeh. Večer je animirala tudi maskota 
"TKDONJA", velika živo-barvna želva, ki ima v vsakdanjem življenju nalogo 
simbola Dnevov slovenskega plavanja, prihaja pa iz Plavalnega kluba Koper. Mi, 
plesalci TiTTy dance-a se trudimo ohranjati tiste poti srca do človeka in sveta, s 
katerimi si ljudje naberejo nove moči in se sprostijo ob vsakodnevnih obveznostih. 
To smo mi, to so naši plesni nastopi...
Težava Športne dvorane V Kraški ulici je ta, da ni akustična in je za take 
prireditve popolnoma neprimerna, zato se vsem, ki na tribunah niste razumeli besed 
voditeljice Tjaše Lotrič,opravičujem, žal pa v mesecu decembru ni bilo moč najeti 
Večnamenske telovadnice v Livadah, zaradi zasedenosti z drugimi športnimi 
aktivnostmi, kijih naše mesto ponuja.
Želimo Vam srečno novo leto,naj bo zdravo, plesno in polno smeha!
MIRNA VESELINOVIČ - PLESNI KLUB TITTY DANCE IZOLA

IZOLANA V OLIMPIJSKEM KOMITEJU
V Ljubljani je bila 12. decembra 2006 volilna skupščina Olimpijskega komiteja 
Slovenije-Združenja športnih zvez, na kateri so izvolili novega predsednika, 
podpredsednike in člane Izvršnega odbora. V 19- članskem odboru bo ponovno 4 
leta sodelovala tudi Sonja Poljšak, ki je bila že v prejšnjem 4-letnem mandatu 
članica IO OKS in tudi predsednica Komisije za zamejski šport pri Olimpijskem 
komiteju Slovenije. Sonja je edina tudi predstavnica Primorske regije.
V tričlanski Nadzorni odbor je bil izvoljen Lucijan Kozlovič, sicer tudi predstavnik 
obalno-kraške regije v skupščini OKS-ŽŠZ, Alenka Šarkanj pa bo v naslednjem 
mandatu članica Odbora za lokalni šport in drugi predstavnik obalno-kraške regije v 
skupščini. Še naprej bo vodila regijsko pisarno OKS-ZŠZ s sedežem v Kopru.

NAJBOUŠI PRIMORSKI ŠPORTNIKI
Po poročanju STA so primorske medijske hiše z obeh strani meje na že tradicionalni 
prireditvi v Briščikih pri Trstu razglasile najboljše primorske športnike v letu 2006. 
Komisija športnih novinarjev je za najboljšo športnico izbrala kajakašico na mirnih 
vodah Špelo Ponomarenko (KKK Žustema), športnik leta je postal plavalec Matjaž 
Markič (PK Koper), med ekipami je vrh zasedel rokometni 'klub Gold Club Hrpelje. 
Za Ponomarenkovo, ki si je na svetovnem prvenstvu v madžarskem Szegedu na 
dvestometrski progi priveslala srebrno kolajno, sta se zvrstili veslačica Majda Jerman 
(VK Izola) ter teniška igralka Andreja Klepač (TK Radenci). V moški konkurenci je 
drugo mesto zasedel košarkar Primož Brezec (Charlotte Bobcats), tretjega kolesar 
Matej Mugerli (Liquigas), med ekipami pa so drugi nogometaši Hit Gorice, tretji pa 
njihovi kolegi iz FC Kopra.

NAGRADE NAJBOLJŠIM IZOLSKIM ŠPORTNIKOM
Tudi letos, oziroma naslednje leto - januarja, bomo v Izoli nagradili najboljše 
športnike v letu 2006. Nagrade podeljuje Čenter za šport pa že tradicionalnih 
kriterijih. Nagradili bodo vse izolske športnike in ekipe, ki so v tem letu osvojili 
eno od prvih treh mest na državnem prvenstvu, bili člani državne reprezentance ali 
se dobro uvrstili na pomembnih mednarodnih tekmovanjih.
V preteklih letih se je že običajno dogajalo, da je priznanja prejelo nekaj več kot 
100 izolskih mladih in manj mladih športnikov, nekaj podobnega pa naj bi se 
zgodilo tudi letos, saj so dobre rezultate dosegali kolektivni športi v mlajših 
selekcijah, imeli smo cel kup reprezentantov, na izpolnitev kriterijev za olimpiade se 
pripravlja kar nekaj vrhunskih športnikov, pa tudi v neolimpijskih športih imamo 
nekaj vrhunskih tekmovalcev.

SPET IZRIRAMO NAJPOPULARNEJŠE ŠPORTNIKE
Prireditev bo tokrat sovpadala tudi s podelitvijo priznanj najpopularnejšim izolskim 
športnikom, ki jo bosta tudi tokrat pripravila Športna zveza Izole in tednik Mandrač. Vse 
od današnjega dne pa do sredine januarja boste namreč lahko glasovali za svoje »športne 
zvezde«. Glasovanje bo tudi tokrat potekalo predvsem preko elektronske pošte oziroma 
glasovanja na spletni strani www.Mandrac.com. Seveda pa bodo tisti »navijači«, ki nimajo 
interneta, še naprej glasovali tudi s pomočjo kupona, ki bo objavljen v vsaki številki 
Mandrača. Prvi je že v prilogi. Izrežite ga in izponjenega pošljite na naslov:
Mandrač, Veliki trg 1,6310 Izola ali ga odvrzite v naš poštni nabiralnik.

NAJPOPULARNEJŠI IZOLSKI

Glasujem za športnico:

Glasujem za športnika:

ROZA VETROV NA SONČNEM NABREŽJU
Izola je v predprazničnem obdobju 
doživela še eno slavnostno odkritje 
neumornega umetnika in Mandra- 
čevega karikaturista Marjana Motoha.
Potem, ko je Marjan z grbi ter 
slavnostnimi napisi obdelal že skoraj 
celotno Ljubljansko ulico ter s tem 
postavil močni in nadvse poseben 
pečat na podobo te osrednje ulice v 
starem delu mesta, je sedaj Izolo 
ovekovečil še kot Evropsko 
prestolnico. Na Sončnem nabrežju 
je bila namreč odkrita njegova 
kamnita roža vetrov, ki Izolo 
postavlja v samo središče Evropske 
Unije. Tako bomo, s prihodom nove 
mednarodne valute vsaj vedeli v 
katero smer bo veter zapihal.
Samo, da ne bo tramontana.

IZMRTICA 2007
Po slabem tednu dni smo že pridobili lepo število 
izolskih obrtnikov in podjetnikov, ki so se odločili za 
sodelovanje v naši skupni akciji poimenovani 
IZOKARTICA. To pomeni, da boste v naslednjem 
letu (od januarja do junija) kupovali z 10% popustom 
v naslednjih trgovinah in lokalih:

Sport MALA, 
PIACER,
Zlatarstvo VAGAJA, 
Fotooptika RIO, 
Čistilnica MARA, 
Atelje JUDITA, 
Steklarstvo ARTOK, 
Zlatarna RINALDO,

Frizerstvo MIJA, 
Frizerski salon CLIP, 

Servis za ključe FEROKOR, 
Moško frizerski salon ČIVGIN, 

Salon zdravja in lepote SILHUET, 
CAFFÈ alla PORTE, 

Optika IZOLA, 
Frizerski salon ANKA, 

Parfumerija BELLA.Modni salon PEGYSOU,
VENUS - salon za nego telesa,
Frizerski salon NEDA,
Vsi našteti so že podpisali pogodbo o sodelovanju v akciji, do novega leta 
pa se jim bo zagotovo pridružilo še enkrat toliko izolskih obrtnikov in 
podjetnikov, ki se zavedajo, da brez skupnega nastopanja enostavno ne 
gre več. Zato vabimo k sodelovanju tudi vse, ki smo jih morda 
spregledali ali preskočili, da nas pokličejo na tel. 040 211 434 oziroma 
pošljejo mail na: tajnistvoxmandrac.com , , „
V IMENU VSEH PA VSEM IZOLANKAM IN IZOLANOM ZE VOŠČIMO 
VESELE PRAZNIKE IN ŽELIMO USPEŠNO IZOLSKO LETO 2007.

n



Zelo izolska knjiga

BREZ VOZLA BI HODILI RAZVEZANI
Ladislav Štrukelj, v Izoli bolj znan kot Vlado je 
nedavno izdal knjigo Mornarski Vozli. Knjiga seveda 
govori o tej v 21. stoletju že skoraj pozabljeni obrti.
Vlado je seveda mojster vozlov, je priznan morski 
človek in eminenca v izolskem pristaniškem življenju.
Knjigo je napisal ob pomoči Bojane Ljubeč, ki je tako 
kot Vlado navtični strokovnjak. V uredništvu se nam je 
zdelo zato zanimivo z njima opraviti krajši pogovor o 
knjigi, med katerim smo izvedeli, da je ta knjiga le 
začetek in da pomembne stvari še sledijo.

- Ko smo slišali, da si napisal knjigo o mornarskih 
vozlih, smo bili prepričani, da je to le še en poskus, da 
bi kdo popravil svetovni rekord v številu vozlov.
Dejansko pa temu sploh ni tako. Knjiga je bolj 
priročnik in vozli so le del njene vsebine.
- Ja, knjiga je namenjena vsem, ki jih veseli morje.
Vsebuje tako osnovne vozle, potrebne za varen privez plovila na obalo kot 
tudi nekaj tabel o lastnostih različnih vrvi ter seveda nekaj praktičnih 
primerov privezovanja. Primerna je tako za popolne začetnike, kot tudi za 
nekoliko bolj izkušene mornarje. Posebno pa je namenjena tudi najmlajšim, 
saj so ravno oni tisti, ki bodo morali poskrbeti, da ta obrt ne bo izginila. 
Ravno zato smo tudi že organizirali delavnico, kjer so se otroci učili teh 
vozlov ter se ob tem zabavali.

- Torej lahko potrdimo, da je ta knjiga več kot le ena izdaja. Je del 
nekakšnega večjega projekta.
- Knjiga je samo začetek. Naš namen je, da bi preko delavnic in tečajev 
to moje znanje prenesel na ostale generacije. Zato tudi izkoristimo to 
priložnost, da apeliramo na občinsko oblast, če bi bilo mogoče dobiti 
enega tistih lokalov za tolar, kjer bi tako jaz kot soavtorca Bojana te 
tečaja in delavnice lahko izvajala. Bilo bi dobrodošlo tudi zato, ker je to 
znanje naše, zelo naše in prav bi bilo, da ga ne bi kar tako pozabili.
- Kako pa naprej? Je ta prva knjiga le začetek kakšne zbirke? Glede 
na to, da znanja imaš veliko, to pa je dejansko priročnik.
- Naslednja knjiga je že v pripravi. Če smo v tej prvi obdelali preproste, 
osnovne a vendarle izredno pomembne vozle, se bomo z naslednjo spustili 
v težje vozle, okrasne vozle, govora bo o pletenju vrvi, saj je trenutno na 
obali tega znanja zelo malo, skorajda nič. Knjiga bo nekakšna nadgradnja, 
nadaljevanje te prve in zato bo tudi nekoliko zahtevnejša.

- Kje pa lahko to knjigo sploh dobimo?
- Knjigo lahko dobite v vseh navtičnih trgovinah, kot tudi na spletni strani 
www.nautica.si. Je priročnik, ki lahko zelo prav pride vsem, ki se 
odpravljajo na polaganje izpita za voditelja čolna. Lahko ga s sabo 
vzamemo tudi, ko se odpravimo v trgovino po novo vrv. Je takorekoč 
edina knjiga v slovenščini, ki se ubada s to tematiko. (Aljoša Mislej)

Ladislav Štrukelj je otroštvo preživel v Ljubljani in že takoj vzljubil morje 
ter po končani srednji pomorski šoli sedem let plul na čezoceanskih 
ladjah in je vse do današnjih dni ostal zvest morju. Pridobljeno znanje in 
izkušnje uporablja sedaj pri svojem delu na Upravi za pomorstvo. V svoji 
pomorski karieri je prejel več priznanj in nagrad (1997 plaketo občine 
Izola z zlatim grbom, 2004 priznanje Uprave za pomorstvo za uspešno in 
požrtvovalno reševanje ljudi v stiski na morju, 2005 pa mednarodno 
priznanej Bricola d'Oro kot član posadke reševalnega čolna SAR KP 10. 
Svoj prosti čas namenja navtičnemu in mornarskemu izobraževanju drugih 
ljudi in sebe ter deli svoje znanje z mlajšimi generacijami.

TEČAJ RAČUNALNIŠTVA ZA UPOKOJENCE
Društvo upokojencev Izola, bo v prvih mesecih naslednjega leta 
organiziralo za svoje člane in člane DU Jagodje - Dobrava, 
"Brezplačno šolo računalništva in interneta". Tečaj zajema osnovno 
znanje s področja računalništva, hkrati pa se udeleženci seznanijo z 
možnostmi, ki jih ponuja širokopasovni internet. Izobraževanje poteka 
1 teden, od ponedeljka do petka, vsak dan 3 ure.

Za prvih 14 prijavljenih je tečaj brezplačen, ker ga financira ZDUS - en 
začetni tečaj v vsaki občini. Na pomoč nam je priskočila Osnovna šola 
Vojke Šmuc z brezplačno uporabo računalniške učilnice. Drugi prijavljeni, 
za dmgi tečaj, pa bi plačali okrog 15.000.00 SIT, za 20 umi tečaj - 
začetni ali nadaljevalni.

Interesenti se prijavite v pisarni Dmštva, Plenčičeva 3, Izola, osebno ali 
po telefonu 6419737 ob uradnih urah - ponedeljek od 9. - 11. ure in 
sreda od 15. -17. ure. (Tajništvo Društva)

SKUPINA ZA SAMOPOMOČ
Vljudno Vas vabimo na letošnje zadnje srečanje skupine za samopomoč 
starostnikom in njihovim svojcem, ki živijo z demenco.
Srečanje bo v četrtek, 21. decembra 2006, ob 18.00 uri, 
v Domu upokojencev Izola (osrednja rdeča stavba), Kosovelova 22.
Srečanje bo tudi praznično obarvano, saj bomo skupaj nazdravili 
prihajajočemu letu, praznikom in si zaželeli še veliko skupnih in prijetnih, 
ter nadvse koristnih srečanj !
Naše srečanje pa bo še prijetnejše, če boste s seboj prinesli kakšno manjšo 
dobroto iz Vaše domače kuhinje, ki jo bomo seveda skupaj poizkusili...
Informacije: 05/66 30 823 (Nevenka Ražman)

NAŠA LASTNA PRAZGODOVINA
Danes, 21. decembra ob 18. uri bodo v Pokrajinskem muzeju Koper 
(Kidričeva 19) odprli stalno razstavo »SKOZI SPIRALO ČASA. 
Prazgodovina med Notranjsko Reko in Koprskim zalivom«.
Pričujoča razstava v strnjeni obliki skozi tekst, slikovno gradivo in 
eksponate prikazuje dolgo obdobje prazgodovine, od prvega pojava človeka 
na tem proštom v starejši kameni dobi - paleolitiku, pred okoli 60.000 
leti, skozi srednjo in mlajšo kameno dobo ter skozi bakreno, bronasto in 
železno dobo vse do rimske zasedbe v zadnjih dveh stoletjih pred našim 
štetjem, za osvetlitev katerega so arheološke najdbe edini vir podatkov.

MEF IN NOB ZA SHOTO KLUB
Jutri, v četrtek 21. decembra ob 20.30 bosta v izolskem Shoto klubu 
nastopila Drago Mislej Mef in Armando Šturman, bazični del skupine 
NOB ter pripravila večer zgodb iz albumov Najboljše so padle in 
Svoboda. Poslušali bomo pripovedi o Oreste Dequelu, o Junaku 
prekomorskih brigad, o Gini, pa o bedakih, ki so prevzeli stvari in tudi 
nekaj novih, recimo tisto o Sani-ju in najnovejšo o Luzerju. Za posebno 
poslastico bo poskrbel Pino 
Juriševič, ves izkupiček pa je 
namenjen fondu za prireditve 
izolskega Shoto kluba. Kot je 
znano Shoto klub ne prejema 
nikakršnih dotacij in se 
vzdržuje z lastnim delom in 
sredstvi, ob četrtem letu 
delovanja pa bi radi pripravili 
še veliko večerov dobre 
glasbe.
Lahko bi rekli: Svoji za svoje.
Oziroma za 1.000 tolarjev 
prispevka na obiskovalca.

K d) a k ti v Me 31 n s 
knjižnic a Izoli 
želi v latu 200/ 

v sa m obiskovalkam in 
obiskovalcem 

valiko prijatnsga 
branja, učanja 

in va lika vrača srsča.



Knjiga fotografij o Izoli

SPOZNAVANJE KORENIN NIKOMUR NE ŠKODI
Knjiga je po malem tudi naša, čeprav pri 
njeni pripravi nismo imeli prav veliko dela. 
Dejstvo je namreč, da je založba II 
Mandracchio nastala v uredništvu priloge v 
italijanskem jeziku II Mandracchio, ki jo že 
nekaj let sestavljajo: Andrea Šumenjak kot 
odgovorni urednik ter člani uredništva: 
Claudio Chicco, Marino Maurel, Silano Sau, 
Gianfranco Siljan in Roberto Siljan.
Ob pripravah štirinajstdnevnika je pač vedno 
ostalo dovolj časa tudi za raziskovalno delo in 
rezultat tega so številne edicije, ki so v 
zadnjih desetih letih izšle pri založbi II 
Mandracchio. Pri večini je sodelovala tudi 

vlada republike Slovenije, ki je s proračunskimi sredstvi podprla izdajanje 
teh zanimivih del in tako je bilo tudi v primeru knjige Isola: immagini 
di una storia - Izola: zgodovina v slikah.
Gre za obsežno delo na približno 200 straneh, napisano dvojezično, v 
slovenskem in italijanskem jeziku, glavno besedo pa imajo seveda 
fotografije, ki so jih prispevali različni lastniki in avtorji. Gre nedvomno 
za največjo zbirko fotografij Izole vse od začetkov fotografije do 
današnjega dne. Kot je v polni dvorani 
Manziolijeve palače povedal Silvano Sau 
delo nima ambicij, da bi bilo nekakšna 
izolska monografija ampak želi biti 
predvsem spremljevalec in beležnik 
spreminjanja Izole. Tistega, ki ga povzroča 
narava in onega, ki ga ustvaija človek. In 
kot je bilo slišati na predstavitvi je bil 
človek pri spreminjanju mesta manj spreten 
in pošten kot narava.
Ob koncu predstavitve so vsem prisotnim 
razdelili to lepo knjigo, ki bo gotovo ostala 
koristen vizuelni dokument zgodovine, 
sedanjosti in spreminjanja našega mesta.

GOBELINI IN FELTNE IVANA PETRLETA
Ivan Peterle-Ivanček je vsekakor človek z veliko talenti. V življenju je 
počel že vsemogoče in nemogoče stvari, izumil številne nenavadne 
pogruntavščine, če bi bil filmski igralec bi bil zagotovo McGyver. Med 
drugim je izdal tudi zbirko pesmi.
Tokrat je v izolsko mini galerij o Koza Nostra v koprski ulici postavil na 
ogled zbirko računalniških digitalnih printov in jo naslovil: Gobelini in 
feltne. Feline predvsem zato, da na razstavo nebi prišle »nonice« ki si pod 
pojmom gobelin predstavljajo 
v volno vezene matrice 
tihožitja.
Na otvoritev razstave, ki bo na 
ogled do konca letošnjega leta, 
je povabil tudi koprskega 
»Mehkega terorista« Marka 
Breclja, ki se je do same 
galerije, vsem betonskim 
oviram navkljub pripeljal kar s 
svojim fičkom.
(Darjan Gorela)

Vsem Izplankam in 
Izplanom voščimo, 
mirne in doživete 

Božične pravnike, 
ponosno praznovanje 

dneva samostojnosti 
in srečno ter zdravo 

Novo leto 2007 !

Občinski odbor SDS Ijola

SDS
Izola - Isola

Gostom, prijateljem in 
poslovnim partnerjem

vesel Božič 
in srečno, zdravo 
ter uspešno leto 

2007
želi osebje gostilne 'KORTE. "
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• • ČETRTEK 21. december
Kino Odeon

ob 18.30 KAČE NA LETALU Akcijska grozljivka, Režija: David R. Ellis 
ob 20.30 NEPRIJETNA RESNICA Dok., R.: Davis Guggenheim S.j: Al Gore

• • PETEK 22. december________________
Božični koncert

Nastopa: "La Piccola Orchestra della Società Musicale"
Cristina Fattorettl violina Elisa Galligioni violina 

Rossana Szamko viola Giovanna Mineo violončelo 
Babetto flavta Fulvio Facchin klarinet

22. decembra 2006 
ob 20.00 uri, 

v Manziolijevi Palači 
v Izoli.

Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola

Kino Odeon
ob 18.30 KAČE NA LETALU Akcijska grozljivka, Režija: David R. Ellis 
ob 20.30 NEPRIJETNA RESNICA Dokumentarec, R.: Davis Guggenheim

Kulturni dom Izola 
ob 19.00 koncert

nu -i_________________________4.Ob dnevu samostojnosti
PIHALNI ORKESTER IZOLA, 

ki ga vodi Tomaž BUKOVC
Vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.30 NEPRIJETNA RESNICA Dokumentarec, R.: Davis Guggenheim 
ob 20.30 KAČE NA LETALU Akcijska grozljivka, Režija: David R. Ellis

• • NEDELJA 24. december
Kino Odeon

ob 18.30 SEZONA LOVA Animirana pustolovska komedija

• • PONEDEUEK25. december
Kino Odeon

ob 18.30 SEZONA LOVA Animirana pustolovska komedija 
ob 20.30 KAČE NA LETALU Akcijska grozljivka, Režija: David R. Ellis

• • TOREK 26. december
Kino Odeon

ob 18.30 SEZONA LOVA Animirana pustolovska komedija 
ob 20.30 KAČE NA LETALU Akcijska grozljivka, Režija: David R. Ellis

Tenter za kulturo, šport in prireditve Izola in Občina Izola vabita na

prireditve za otroke in odrasle
od 23.12. do 30.12. Park Pietro Coppo

sobota, 23.12.
ob i7.oo BOŽIČKOV SPREVOD
nedelja, 24.12.
ob i7.oo BOŽIČKOV CIRKUS
ob 18.00 Mešani pevski zbor Maestral : Božični koncert 
ponedeljek, 25.12.
ob 17.00 POJOČI KUHAR pečemo piškote, palačinke 

ob 18.00 DANIJEL PUKLAVEC najlepše arije

torek, 26.12. v
ob 17.00 KUŽA IN MUCA Maja Papilu 
ob 18.00 KVARTET 7 + koncert

sreda, 27.12.
ob 17.00 JABADABADU magični teater

ob 18.00 3 BIG BAND ORCHESTRA koncert
s

na prizorišču bo ponudba hrane, pijače, vroče šokolade, drobnih 
umetniških predmetov...
V primeru slabega vremena, bodo prireditve v Kulturnem domu i'

detieni3 Arkil Gregorčičeva J 2, Izola

Iztok Geister VIHRA TIŠINE
Vabimo vas, da v 
soboto, 23.12, ob 18.uri 
priletite NA ODPRTJE 
FOTOGRAFSKE RAZSTAVE. 
Vrata bodo odprta.
K poslušanju smo povabili tudi 
lutnjo z Marijanom Rudlom.

Prisrčno dobrodošli!

SOllCllcl Dvorana ulica Giordana limita (i. Izola
prodajna razstava

»UNIKATNI NAKIT«
v

Simona Černeta,
v Sončni dvorani, 
ulica Giordana Bruna 6 v Izoli.
Razstava bo odprta od 15.-29. decembra, 
od ponedeljka do petka med 17.00 in 19.00. Vljudno vabljeni.

FELTNE IN GOBLENI
V galeriji COSA NOSTRA
v Koprski ulici razstava nenavadnih del vsestranskega

IVANA PETERLETA ■ IVANČKA

-1 !

galeri SULiA

BARVAVELIKI FORMAT
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

Zvest Apollonio, Ljerka Kovač, Janez Matelič, Mira Ličen Krnpotič, Jana Mihelj, Majk 
Mulaček in Tomo Vran.

galerija ALGA
Novoletna prodajna razstava izdelkov, slik in keramike

galerija krajcar
razstava vitražev

SILVO
MARUŠIČ

Kristanov trg, Izola

Galerija Meduza 2.f,„
39. razstava umetniške keramike FRUCTUSIGNIS - DELO MESECA

DARJA FABJANČIČ SOŽITJE
MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Domoznanski oddelek Prisrčno vas vabimo, da si v prazničnih dneh 
ogledate razstavo miniaturnih vlakcev iz zbirke našega meščana, zbiratelja

JOSIPA MIHELIČA.
Razstava j e na ogled v času odprtosti knjižnice, vsak dan 
od 9h do 18.30, ob sobotah od 8h do 13h.
Želimo vam lepe božične in novoletne praznike!

xčsr-v?-.

t

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
ODDELEK ZA OTROKE IN MLADINO

vabi otroke od četrtega leta dalje na ure pravljic, ki bodo vsak torek in vsako sredo 
od 17. do 17.45. Uram pravljic v stekleni pravljični sobi sledijo tudi likovne delavnice. 
Vodita jih Nives Kaligarič in Špela Pahor.



Viže inu Griže v izolskem Kulturnem domu

Vročica sindikalnih večerij je marsikaterega ljubitelja kulture prikrajšala za 
enkraten večer, v katerem so odmevale milozvočne slovenske ljudske 
pesmi. Pa to ni bila klasična, bolj kot ne duhamoma šolska predstavitev 
starih pesmi, kjer se učenci resnobno in prisiljeno v vrsti predajajo 
patetičnim recitalom iz naše bogate zakladnice. To je bila prava gledališka 
uprizoritev nekaterih najbolj znanih ljudskih pesmi, ki pojejo o ljubezni 
med fantom in punco, sovraštvu, vojski, poroki, otrocih in podobnih 
večnih temah človeškega obstoja.
In zanjo ni zaslužna kaka ostarela slavistka ali izkušen režiser. Avtorica, 
Nena Močnik šteje komaj dvajset pomladi in je z zamislijo o postavitvi 
ljudskih pesmi v okvir tipične mehiške limonade, kjer mrgoli ljubezenskih 
trikotnikov, joka, mijavkanja, alkohola in ostalih prelesti moderne družbe, 
zmagala na natečaju izvirnih idej: Ti povej! To ji je prineslo zagon in 
pomoč »ta resnih« ustanov in ljudi. Med drugimi so v predstavo vskočili 
fantje iz pivške skupine Ana Pupedan, ki v akustični verziji »Ante 
Upedanten« predstavi dodajo nezamenljiv pečat. Glasba je stalen 
spremljevalec petih prizorov, v katerih nastopajo glavni in edini igralci 
Katja, Urška, Miha in Klemen ki presenečajo s kakovostno odpetimi 
vižami in koreografskimi sposobnostnmi. Skratka, lepa in zabavna

predstavitev ljudske 
zakladnice v obliki, ki jo 
razumejo tudi najstniki in 
se pri tem ne zmrdujejo 
stare mame. Če ste 
prebrali do konca pa še 
informacija za popravni 
izpit. Viže inu Griže 
bodo v naših krajih 
(kateri pa niso naši?) spet 
na ogled v četrtek 28.12 
v Gledališču Koper. 
(Darjan Gorela)

ZLATA PRILOŽNOST ...
V petek so v Sončni dvorani (ul.Giordana Bruna) odprli 
prodajno razstavo nakita izpod rok spretnega umetnika 
Simona Černeta iz Škofij.

Nekaj takih dam je bilo že na 
petkovi otovoritvi razstave, ki jo 
je s kulinaričnimi dobrotami 
obogatila Simonova sestra Marja, 
širši javnosti bolj znana kot 
prikupna kuharica v oddaji Dobro 
Jutro Slovenija in (ponovno) 
izolski Rudi Bučar, ki se 
pripravlja na izid nove plošče.
V Sončni dvorani bo nakit na ogled 
vsak dan, med 17 in 19 uro.

Simon, nekoč tudi 
lastnik zlatarne v 
Alietovi ulici je očitno 
v ustvarjalnem zagonu. 
Nakit, mešanica kovine 
in lesa je raznovrsten 
in se bo zagotovo 
prilegel vratovom, 
zapestjem, ušesom in
dekoltejem 
dam z 
okusom.

številnih
izbranim

NLB®

Vesele praznike 
ter veliko 
osebne sreče 
in uspeha!
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Sex, droge in....

TUDI V IZOLI SPOLNOST LAHKO KUPUJEMO
Vest o sumljivi smrti ukrajinskega dekleta, ki so jo našli mrtvo (zaradi 
prevelikega odmerka različnih nevarnih substanc) v koprskem hotelu, je 
prejšnji teden Izolo spet uvrstila na prve strani rumenega tiska in
senzacionalnih oddaj. Kako tudi ne, saj so laboratorijski izvidi pokazali, 
da je bila 24-letna ukrajinska državljanka Zoryana Zatorska okužena z 
virusom HIV in HCV (hepatitis C).
Mlada in reči je treba, lepa Ukrajinka je začasno prebivala v Kopru, delala pa 
v izolskem nočnem lokalu. Po podatkih policije se je ukvarjala s prostitucijo, 
uživala pa je tudi prepovedane droge. Seveda je takoj po odkritju bilo slišati 
celo vrsto nepreverjenih in neuradnih informacij, zdaj pa je bolj ali manj
jasno, da je nesrečno dekle bila zaposlena kot plesalka v nočnem klubu na
Belvederju. V Izoli imamo poleg tega kluba tudi podoben nočni klub v
Simonovem zalivu, seveda pa v nobenem od njih ne boste kar tako kupili 
ljubezni v obliki spolnosti.
Bolj ali manj je sicer jasno, da nočno delo z erotično vsebino prej ali slej 
pripelje tudi do neuradnih odnosov z obiskovalci, vendar o tem ni mogoče 
najti sogovornika, ki bi razkril kaj več od tistega, kar vsi že vemo. Tudi 
policija pozna razmere in občasno nadzoruje takšne lokale, vendar ne morejo 
veliko storiti, saj gre za dekleta, ki imajo veljavna delovna dovoljenja in 
dejansko opravljajo delo zaradi katerega so prišla k nam. Ali naredijo tudi kaj 
več pa ni informacija, ki bi lahko bila kar tako javna. Tako nam preostane le 
še namig poznavalca izolskega nočnega življenja, ki pove, da je spolnost tudi 
v Izoli dokaj lahko kupiti, seveda pa je treba pred tem dobiti pravo "zvezo". 
Poleg nočnih lokalov namigne tudi na nekatere masažne salone, vendar takoj 
pove, da ne gre metati vseh v isti koš. Nekateri zvodniki ta posel organizirajo 
v najetih stanovanjih (tudi v starem delu mesta), slišati pa je celo, da si 
nekatera domača mlada dekleta na ta način služijo denar za študij pri nas.

ZAVARUJTE SE !
Skratka, pred tem pojavom si Izolani ne bi smeli zatiskati oči, čeprav tudi 
križarska vojna ni potrebna. Toda, ko se zgodi kaj takega, kot se je pripetilo 
Zoryani bi bila pozornost javnosti lahko še kako koristna. Tako pa lahko le 
ponovimo, da vsem, ki so bili z njo v stiku, svetujejo, naj se za zdravstvene 
informacije se obrnejo na Zavod za zdravstveno varstvo Koper (Vojkovo 
nabrežje 4a, 6000 Koper), na tel. 05 66 30 840 ali 05 66 30 841.
Okužba s HIV se lahko prenaša z nezaščitenimi spolnimi odnosi in s 
souporabo pribora za injiciranje prepovedanih drog z okuženimi, okužba z 
virusom hepatitisa C pa predvsem s souporabo pribora za injiciranje 
prepovedanih drog z okuženimi.
Ce želite, se lahko zaupno testirate pri svojem izbranem zdravniku. Anonimno 
testiranje je možno tudi na Zavodu za zdravstveno varstvo Koper, Vojkovo 
nabrežje 4/a, tel: 66-30-840 ali 66-30-841 ali 66-30-800, v delovnih dneh, od 
ponedeljka do petka in sicer zjutraj od 8.00 do 8.45. Na okužbo s HIV pa se 
lahko anonimno testirate tudi na nacionalnem mestu za svetovanje in testiranje 
na okužbo s HIV na Kliniki za infekcijske bolezni in vročinska stanja v 
Ljubljani (Japljeva 2). Oglasite se lahko vsak ponedeljek med 12:00 in 14:00 
uro. Ni se potrebno naročati in ne potrebujete napotnice.
Če plačujete za spolnost boste varnejši pred spolno prenosljivimi okužbami, če 
boste vedno pravilno uporabili kondom.
Zavod za zdravstveno varstvo Koper

NAŠ DOMAČI SERIJSKI VLOMILEC
Tudi Izolani imamo svojega serijskega vlomilca. Pravzaprav smo 
vlomilce vedno imeli, toda zdaj imamo takšnega, ki vlamlja takorekoč 
vsak dan oziroma vsako noč. Policisti so dogajanje v zadnjih dneh 
opisali tako-le;
V zadnjem času se v Izoli kar vrstijo vlomi v različne lokale. Do 
sedaj še neznani storilec vlamlja z lomljenjem cilindričnih 
ključavnic in iz lokalov krade le gotovinske zneske denarja.
V tem obdobju so policisti zabeležili:
- vlom v gostinski lokal. Ukradeno ni bilo nič;
- vlom v poslovni prostor. Ukradel je 20.000,00 Sit;
- vlom v rokometno dvorano, kjer neznanec ni uspel priti do 
gostinskega lokala, zato je vlomil v pisarno rokometnega kluba in iz 
nje ukradel -50.000,00 Sit.
- Isti neznec je sinoči skušal vlomiti v še en gostinski lokal a so ga 
s kraja pregnali, saj je ob vlamljanju poškodoval le vrata in 
ključavnico, v notranjost pa ni vstopil.
Tako policija, neuradno pa smo izvedeli, da je, najverjetneje isti 
vlomilec, dvakrat vlamljal v lokal The Wall, po enkrat pa v Royal 
bar, Caffè alle porte, trgovino Ban, športno dvorano v Kraški, 
gostilno Ribič, betonarno in še kje. Prav tako neuradno policisti 
vedo kdo je avtor teh in še nekaterih podobnih dejanj in ga menda 
dobro poznajo tudi iz nekaterih prejšnjih podvigov, vendar zbirajo 
zadostne dokaze, saj ne bi radi doživeli, da bi se storilec spet 
izvlekel brez prave kazni.
Ob tem je treba povedati, da nekateri izolski obrtniki, gostinci in 
trgovci sprašujejo, ali ne bi veljalo na ravni občine opraviti pogovor 
o varnostnih razmerah in o tem, kako doseči, da bo policija 
učinkovitejša pri reševanju takšnih "težav" kot so ti jesenski vlomi. 
Pravijo, da se ne morejo sprijazniti z ugotovitvijo, da se je treba na 
takšne razmere pač navaditi. Že res, da je vsakdo dolžan najprej sam 
poskrbeti za varovanje lokala ali stanovanja, vendar pa od policije 
pričakujejo, da bo poskrbela, da se vlomilci ne bodo povsem brez 
strahu sprehajali po našem mestu, (ur)

PRIHAJAJO EUROPARKIROMATI
Na kratko smo bili že veseli, ko 
so delavci odstranili stare 
parkiriščne avtomate na plačljivih 
izolskih parkiriščih. Pomislili smo, 
da nova oblast že ukrepa z 
občanom prijaznimi dejanji a se je 
hitro pokazalo, da le pripravljajo 
teren za nove, uro avtomate, ki 
bodo od 1. januarja tudi 
simbolizirali naš vstop v skupno 
monetarno unijo. Neuradno smo 
izvedeli, da bo pet novih 
avtomatov v Izoli že danes, da so 
jih kupili v Italiji in da bodo 
takšni, ki drobiža ne vračajo pač 
pa izpišejo čas dovoljenega 
parkiranja glede na to, koliko 
eurov smo vstavili vanj. Tolarjev 
pa seveda ne bodo sprejemali.

ZAPRITE TENDE!
Novoletni čas je tudi čas metanja različnih pirotehničnih sredstev, 
ki velikokrat končajo tudi tam, kjer ne bi smela, naprimer v 
poštnih nabiralnikih ali na tendah pred lokali. Zato policisti 
opozarjajo lastnike lokalov, naj v času novoletnih praznikov zapirajo 
tende, saj petarde na njih lahko povzročijo kar veliko škodo.

ZA PRIJETNE 
VARNE PRAZNIKE

Vesele božične praznike 
in srečno, zdravo ter 

uspešno Novo leto 2007

Vam želimo 
policisti

Policijske postaje Izola!
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Buone feste, buona 
fine e buon inizio!

Cari lettori del “Mandracchio ”, per 
quest’anno questa è l’ultima volta che ci 
presentiamo a voi, anche se - per i 
connazionali - è ancora previsto il numero 
di fine d’anno della “Voce del 
Mandracchio ”, e -per gli affezionati delle 
nostre cose comunitarie e cittadine - 
continueremo ad essere presenti ogni 
qualvolta ci sarà l’occasione sul 
“Mandracchio Online ”. Dicono i colleghi 
del “Mandrač” che il prossimo numero 
sarà in edicola appena dopo la Befana. 
Che cosa potremmo raccontarvi oggi? Che 
tutto sommato è stato un anno impegnativo 
che se ne va con qualche certezza e con 
molti dubbi.
Le certezze?
Presto detto: per il momento ci siamo 
ancora, e anche abbastanza battaglieri e 
pieni di spirito e volontà creativi. Pure a 
livello comunale e regionale, nel rapporto 
con la popolazione di maggioranza, non 
andiamo male:possiamo ben dire che tutto 
dicembre a Isola è trascorso all ’insegna 
delle importanti manifestazioni organizzate 
dalla Comunità Italiana a Palazzo ManzioIi 
e che hanno sempre registrato il pieno, e 
anche di più! Anniversario di Pietro Coppo, 
presentazione di libri su Isola, Concerti e 
manifestazioni per i bambini. Possiamo 
ben dire che proprio la nostra sede e le 
nostre iniziative hanno rappresentato il 
punto di riferimento culturale per tutta la 
cittadinanza isolana. Anche a 
dimostrazione che le cose concordate e 
fatte bene incontrano l’interesse dei 
connazionali e di tutti i concittadini. Da 
sperare, quindi, che questa certezza 
dicembrina di fine anno diventi di buon 
auspicio per tutto 1 ’anno che deve venire. 
I dubbi?
Tanti, mólti, alcuni che puntano al positivo, 
altri che sono ancora avvolti nella nebbia. 
Tra i primi certamente l ’arrivo dell ’Euro 
tra poco più di una settimana: riuscirà a 
mantener fede alle promesse di stabilità 
economica e finanziaria, soprattutto per 
coloro che già con il Tallero incontravano 
delle difficoltà per arrivare alla fine del 
mese?
Tra le incertezze ancora nelle mani degli 
indovini: come si evolverà la situazione 
politica nel nostro Comune? A quando il 
nuovo sindaco? Magari, per il momento, 
da sperare che rimanga in carica -pur se 
non nel pieno delle funzioni - Anton 
Juriševič che, proprio per esser stato 
sempre modesto e onesto, si è guadagnato 
un applauso spontaneo dei nostri 
connazionali alla sua prima apparizione a 
Palazzo Manzioli.
Per il resto, cari connazionali e cari 
concittadini, a tutti Buone Feste e - come 
si diceva una volta -Buona Fine 2006 e 
Buon Principio 2007, e, come è solito 
ribadire un nostro connazionale, che colui 
che pare stia osservandoci da lassù ce la 
mandi buona!

Presentato il libro: “Isola: immagini di 
una storia - Izola: zgodovina v slikah ”

Sala gremita per la presentazione del volume “Isola: immagini di una storia — Izola: 
zgodovina v slikah” pubblicato dall’Editrice “Il Mandracchio” della Comunità Autogestita 
della Nazionalità Iitaliana di Isola. Presente anche il facente funzione di sindaco, Anton 
Juriševič.
Il volume di circa 200 pagine, 
interamente bilingue in italiano e 
sloveno, è stato presentato al 
numeroso pubblico dal curatore 
Silvano Sau con l’ausilio di 
proiezioni di una nutrita scelta di 
immagini presenti nel libro.
Come sottolineato nel corso della 
serata, l’opera non vuol rap
presentare una vera e propria 
monografia della cittadina istriana, 
quanto, invece, un documento sulle 
trasformazioni che la città ha subito 
nel corso dei secoli e dei decenni, 
vuoi per opera della natura, vuoi per 
opera, spesso inconsulta, dell’uomo.
In particolare, il relatore ha voluto 
sottolineare l’apporto fondamentale 
offerto dalla collaborazione degli autori delle immagini e delle fotografie che, accanto a quelle 
riguardanti le cartoline illustrate, hanno ricoperto tutto l’arco di tempo trascorso dalla fine della 
Seconda guerra mondiale fino ai giorni nostri. Cambiamenti, come è stato detto, che non sempre 
sono stati in sintonia con i criteri auspicabili da uno sviluppo urbanistico ed umano sostenibile. 
Alla fine della serata, a tutti i presenti è stato fatto omaggio di una copia del volume riccamente 
illustrato con alcune centinaia di immagini tutte a colori.

Riuscitissima festa di fine anno

Sala del ristorante dell’Hotel Riviera di Isola al completo per il tradizionale convivio difine anno organizzato dalla 
Comunità Autogestita della Nazionalità Italiana di Isola. Oltre200persone, tra connazionali, parenti e simpatizzanti, 
si sono date appuntamento al più grande momento di aggregazione della Comunità italiana di Isola.
Al bando i pensieri, le malinconie, le divisioni - quelle nostre, piccole ed insignificanti, quelle un po ’più grandi che 
la vita ci impone. Tutti impegnati a far sì che la serata riesca, e riesca bene. Specialmente quelli in prima linea: la 
coordinatrice Agnese Babič e la sua mano destra Loredana Bertok, la “befana ” Ondina Matijašič Pucer e le sue 
giovanissime aiutanti Trisha Pucer e Lara Maslo, i gruppi culturali della Besenghi e della Dante con qualche 
aggiunta, il capotombola Elvino Chicco le vallette Tea Radojkovič e Ambra Šlosar, il personale de! Riviera... 
Dopo il saluto egli auguri di buonefeste e prospero Anno nuovo da parte de! presidente della CAN isolana Silvano 
Sau si è passati allafesta vera e propria: lo spettacolo sostenuto dalle due Comunità degli Italiani di Isola, Besenghi 
e Dante, il ballo con la musica del gruppo Rockfeller eia Tombola. Quest 'ultima con ben 78 interessantissimipremi 
offerti dalla CAN e dai vari sponsor. I cinque premi della Tombola sono stati vinti da Boris Šlosar (prosciutto), Katja 
Antolovič (viaggio a Vienna), Jolanda Krajcer (affettatrice), Antonia Bazzara (borsa da viaggio) e Redenta Ipsa 
(cena al ristorante dell’albergo Marina). Tutti i presenti hanno inoltre ricevuto in omaggio il calendario 2007 
pubblicato dalla Scuola elementare Dante Alighieri di Isola.



SCUOLASCUOLASCUOLA SCUOLA

Le prime cinque classi della Scuola elementare Dante Alighieri stanno continuando 
a lavorare sul progetto Comenius che le vede partners di una scuola austriaca e di 
una scuoi della Polonia. E iniziato lo scambio dei materiali prodotti con tali scuole 
e un gruppo ha presentato-un ballo tradizionale della nostra regione allo spettacolo 
di Natale e Capodanno. Nella foto i bambini “indossano” le sagome dei costumi 
popolari da loro disegnati e ritagliati.

CULTURA CULTURA CULTURA
Sabato, 9 dicembre, mentre il 
tempo non prometteva niente di 
buono, il coro della CI Pasquale 
Besenghi degli Ughi, si è recato 
a Maribor dove, nella Casa di 
cultura di,Pekre, lo attendeva un 
caloroso pubblico.
Il concerto, svoltosi nell’ambito 
del “Veseli december” che 
conosciamo anche ad Isola, ha 
visto la partecipazione di tre cori.
Il coro virile “KUD Pošta 
Maribor”, Maribor, il coro 
femminile “KUD Svoboda”,
Bistrica ob Dravi ed il nostro 
coro misto “Haliaetum”, diretto da Giuliano Goruppi, hanno presentato i loro 
repertori popolari. Dopo la prima parte in lingua italiana, il coro, ha eseguito brani 
in lingua slovena che sono stati molto graditi dalpubblico. Durante la manifestazione, 
inoltre, il coro virile ha espresso il desiderio di poter aderire alla manifeszione 
intitolata “Concerto dell’Amicizia”, alla quale il nostro coro partecipa già da molti 
'Utttii. 'bvdantienieriie'ì amicizia unita al canto é una buona formula per stare bene 
insieme. Buone Feste a tutti dai coro misto “Haliaetum” e da me personalmente.

Astrid Brenko

La Comunità degli Italiani “P. Besenghi degli Ughi” ha inaugurato in questo mese 
due mostre dei lavori dei propri gruppi. Il 4 dicembre scorso, sette autori del gruppo 
di fotografia guidato da Miro Vanii hanno esposto una cinquantina di fotografie 
a soggetto. L’11 dicembre hanno invece dato sfogo al colore i membri de! gruppo di 
pittura guidato da Martina Žerjal.

SPORT SPORT SPORT SPORT SPORT
Successo dell’underìOdi calcetto delta Comunità degli Italiani “Dante Alighieri” di Isola 
all'undicesima edizione deltorneo organizzato adlsoladallastessaDantein collaborazione 
con l’Unione Italiana di Fiume e l’Università Popolare di Trieste.
Alla presenza di alcune delle più forti squadre nell’ambito minoritario istriano - Himno 
partecipato a! torneo le compagini delle Comunità di Fiume, Gallesano ed Isola (Dante 
Alighieri) under 30 ed over 30-, la (Iantina under 30 si è classificata al primo posto con 3 
partite vinte su 3 giocate. Gli altri piazzamenti: al secondo posto Gallesano, al terzo Fiume 
ed al quarto la Dante over 30. Il trofeo di miglior giocatore è andato a Valili Lakošeljac 
(Isola, Dante under), quello per il miglior portiere ad Enrico Moscardo (Gallesano).

Si elice e non si dice...
La parola oggetto di questa nostra breve chiacchierata è sempre più frequente 
nel linguaggio degli sportivi e non. Parliamo di “aficionado”. Diciamo subito 
che si tratta di una voce spagnola che sta per: sostenitore, tifoso, ammiratore. 
Gli anglofili dicono: “suporter”. Insomma, un barbarismo vale l’altro. 
Letteralmente -è chiaro- significa: affezionato. Perciò, di volta in volta 
affezioniamoci a quanto ci passa la nostra lingua.

G.S.

Non c'è più religione
Anche quest’anno Isola ci avverte che domani avremo il solstizio 
d’inverno. Non lo fa solo con lo spoglio completo, o quasi, degli 
alberi a foglia caduca, ma ci aggiunge pure, come negli anni 
precedenti, sulla qual cosa abbiamo speso ormai un rivolo 
d’inchiostro, la “cacca caduca”. Infatti, le vie di Isola sono in questi 
giorni punteggiate di escrementi di animali domestici. Sappiamo 
che con il tardo autunno ha inizio la stagione sciistica. Sono partite 
le gare di Coppa del mondo di sci alpino, gare che non danno le 
desiderate soddisfazioni alla “Smučarska dežela” (leggi Paese 
sciistico) tanto in campo femminile quanto in quello maschile. 
Pazienza. Speriamo che causa di questi insuccessi sportivi qualcuno 
non abbia pensato, con l’aiuto degli animali domestici, a portarci a 
fare allenamenti negli slalom tracciando piste di cacca lungo le 
nostre contrade. A colui o a coloro che cercano di portarci verso 
discipline sportive a noi lontane desideriamo ricordare che viviamo 
in una località rivierasca.

Gianfranco Siljan

Unaformazione classica quella ilei Renato Chicco Organ Quartet, presentatasi perla 
prima volta ad Isola. Ed è stata una sorpresa per tutti vedere il bravo isolano 
destreggiarsi all’organo. Lui, considerato ‘pianist par exellence’, che nei dieci anni di 
permanenza a New York ha collaborato con illustri personaggi deljazz tra cui Benny 
Golson, Wynton Marsalis, Freddie Hubbard, Woody Shaw, ed ha fatto parte della big 
band di Lionel Hampton, ed ha fatto il pianista e direttore musicale del cantante Jon 
Henilricks. Lui, pianista di razza, attualmente docente all’Accademia di Graz, ha 
stupito ancora una volta la platea di Isola con le sue ottime improvvisazioni su un 
meraviglioso strumento. Non è stato da meno Daniel Noesig, trombettista austriaco, 
vincitore del premio ‘Dateli Jazz Compendoti ’, che vanta collaborazioni con Sani 
Rivers, Miles Griffith, JoeZawinul ed è considerato uno dei migliori giovani musicisti 
austriaci. E neppure Johannes Enders, vincitore del premio ‘SWR Jazz’, già membro 
dei gruppi Tieil & Tickled Trio, Nana Mouskouri Swings, Enders Room, considerato 
uno dei maggiori sassofonisti in terra tedesca. Niente da ridire neanche su Christian 
Salfellner, uno dei batteristi più richiesti in Austria, con alle spalle numerosissime 
collaborazioni con artisti internazionali, vincitore del premio ‘Hans Koller’ come 
miglior ‘sideman’. Insomma, un bel quartetto, che si è esibito in brani di Johannes 
Enders, Daniel Noesig, Woody Shaw, in un traditional ed in un assolo improvvisato 
di Renalo. Quest’ultimo dedicato a ‘zio Claudio’, suo ispiratore.

ATTIVITÀ COMUNITARIE
Manifestazioni culturali

Fino a lunedì 8 gennaio, Palazzo 
Manzioli
MOSTRA DI PITTURA - Espone il 
gruppo di pittura della della CI 
Pasquale Besenghi degli Ughi di Isola. 
Orario d’apertura: dalle ore 10 alle 12 
e dalle 17 alle 19.

Giovedì, 21 dicembre 2006, ore
17.00, Palazzo Manzioli 
ARRIVA BABBO NATALE! - 
Organizzazione: CIP. Besenghi degli 
Ughi.

Venerdì, 22 dicembre 2006, ore
20.00, Palazzo Manzioli
CONCERTO NATALIZIO con “La 
Piccola Orchestra della Società 
Musicale”. Organizzazione: CAN
Isola.

Uscite dei gruppi

Sabato, 23 dicembre 2006, ore 19.00, 
Babici - San Lorenzo (Croazia)

La Compagnia Giovanile di 
EtnoTeatro della Comunità degli 
Italiani “Dante Alighieri” di Isola 
offrirà il suo contributo alla Serata 
dedicata al Natale e Capodanno, 
organizzata dalla Comunità degli 
Italiani di San Lorenzo Babici.

Avvisi

La Scuola media Pietro Coppo di Isola 
informa che l’importo previsto per le 
spese d’invio degli auguri di buon 
anno sarà devoluto a favore 
dell’Ospedale di Isola. L’Istituto 
coglie quest’occasione per augurare a 
tutti Buone Feste e Felice Anno 
Nuovo.

Il Mandracchio,
foglio della Comunità italiana di Isola 
Redattore responsabile:
Andrea Šumenjak 
Redazione: C. Chicco, M. Maurel.
S. San, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Piazza Manzioli 5, Isola, Slovenia 
tei., fax: (+386 5)616 21 30,616 21 32 
www.ilmandracchio.org



KRIMINALNE
V INVALIDA NA PREHODU
Policisti so obravnavali prometno nesrečo v kateri je voznik osebnega 
avtomobila na prehodu za pešce trčil v možakarja v invalidskem vozičku. 
Ob tem je invalid utrpel lahke telesne poškodbe. Zoper povzročitelja 
sledi obdolžilni predlog.

PRIČE GA MOTIJO
Izolanka je zoper bivšega moža podala kazensko ovadbo, ker ji je grozil, 
dajo bo ubil in to takrat, ko ne bo prič.

KUPIL JE ZASTONJ
Prodajalka je policistom sporočila, da je neznanec izkoristil njeno 
nepazljivost v trgovini in ji ukradel GSM.

NEPONAREJENO GORIVO
Neznani storilec je kupljeno gorivo plačal s ponarejenim bankovcem za 
50 EUR. Še sreča, daje bilo gorivo pravo.

KAMEN V STEKLO
Voznica je policistom prijavila, da je vozila po cesti za tovornim 
vozilom in da je nenadoma izpod koles tovornjaka priletel kamen ter ji 
razbil vetrobransko steklo njenega osebnega avtomobila. Hujšega ni bilo.

SEZONA SLALOMOV
Zvečer so 112 poklicali iz Izole in prijavili voznika BMW-ja, ki je 
vijugal po cesti. Patrulja je ustavila 37 letnega Mariborčana, ki je 
napihal 0,67 mg/l.
Kmalu zatem so jih poklicali in prijavili drugega vigajočega voznika. Ta 
je peljal od Izole proti Kopru. Ustavili so ga pri Slavčku, temu pa je 
naprava pokazala 0,88 mg/l. Zoper oba je uveden postopek.
Tretji Izolan pa je prijavil italijanskega voznika, ki vijuga po cesti. 
Obvestili so patrulje ne terenu, ki so vozilo izsledile na Bivju. Kmalu je 
bilo jasno, zakaj je vijugal. Možakar je napihal 0,51 mg/l. Plačal je 
globo, prepovedali so mu nadaljnjo vožnjo.

PIL IN VPIL
Iz gostinskega lokala so sporočili, da pijana oseba krši javni red in mir. 
Policisti so ugotovili, da je v lokal prišel pijan moški in zahteval 
alkoholno pijačo. Ker mu je, v takšnem stanju, niso hoteli postreči, je 
začel razgrajati. Za storjeno kršitev mu je izdan plačilni nalog. Potem ni 
več razgrajal.

ODPELJAL JE KAR TAKO
Proti večeru smo bili obveščeni, da je voznik R-Twinga, modre barve v 
Izoli trčil v drugi avtomobil in odpeljal s kraja. Na podlagi popolne reg. 
številke smo voznika kmalu izsledili na domu. 69-letni lastnik vozila je 
priznal povzročitev prometne nesreče. Odrejen mu je bil tudi preizkus 
alkoholiziranosti, ki pa ga je odklonil. Zanj je bil spisan obdolžilni 
predlog, zaradi povzročene prometne nesreče, pobega s lcraja nesreče in 
odklonitve preizkusa alkohliziranosti.

POTRES IN POPLAVA
Izolan je policistom sporočil, da se mu je vdrl strop in ga je zalila voda. 
Ker ni bilo v tistem času niti potresa niti poplave je razlog verjetno v 
tem, da pri sosedu izvajajo gradbena dela. Izvajalec del je zagotovil, da 
bo potresencu in poplavljencu povrnil nastalo škodo.

TAK Sl!
Taksist je policistom prijavil, da ga je s pestjo udaril taksist iz 
konkurenčnega podjetja. Sledi ukrep po Zakonu o varstvu javnega reda 
in miru in malo ledu proti oteklini.

VSAJ ZAKLENITE VRATA
V teh dneh se mnogi odločajo, da bodo praznike in zadnje dni v 
mesecu decembru preživeli izven kraja svojega prebivanja. Po dejanjih iz 
preteklih let se v tem času poveča možnost kaznivih dejanj vlomov v 
stanovanjske enote, predvsem v tiste, kjer že zunanji znaki kažejo, da ni 
nikogar doma. Svetujemo vsem, ki bodo pustili v tem času svoja 
stanovanja in hiše prazne, pa nimajo le teh kako drugače varovana, da 
preko svojih sorodnikov, sosedov, znancev ali drugih poskrbijo, da hiša 
ali stanovanje ne bo videt prazno. Izpraznite poštne nabiralnike, prižigite 
občano luči itd.

A Uredništvo Mandrača in sodelavci 
želimo vsem izolskim občanom 

vesele Božične praznike 
in srečno novo leto 2007.

MALI IZOLSKI OGLASI
ŠTUDENTSKE SOBE 
Stanovanja, poslovni prostori
- Kupim garažo v Izoli, tel 041 488 346
- V Jagodju oddamo garsonjero,primemo za mlad par ali 2 študenta/ki.
Ločena kuhinja, opremljeno, centralno ogrevanje, vrt, parkirno mesto Cena 250 Burov in 
stroški Tel. 040 346 912
- Kmetijsko zemljišče kupim v Piranu ali Izoli- neobdelano ali zaraščeno, tel 051 311 180
- Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali parcelo, brez posrednika gsm 031 406 739
- Oddam lepo opremljeno enosobno stanovanje v Polju. Najraje mlademu zaposlenemu 
paru. info 641 3002
- ŠTUDENTOM oddam 4 sob neopremljeno stanovanje v Jagodju s souporabo kuhinje, 
kopalnice z WC, WC, teraso. Ima tudi poseben vhod in centralno kurjavo. Tel.: 031/439 738
- Uslužbenka srednjih let išče v Izoli ali njeni okolici skromno garsonjero ali enosobno 
stanovanje za daljši čas. gsm:031/598 633
- Iščem stanovanje v Izoli,lahko soba z souporabo kopalnice. Redno plačam. 041 902 925
- Kupim garsonjero, manjše stanovanje ali hišo, lahko tudi starejšo, potrebno obnove, v 
Izoli ali okolici Inf. Na tel. 051 325 385
Motorna vozila
- Prodam avtomobil škoda karavan, letnik 93, v voznem stanju, neregistriran, za 20.000 sit. 
Gsm: 051 251 211
- Osebni avto VOLVO S 40, letnik 97, rdeče barve, 135 000 prevoženih km, prvi lastnik, 
alarmna naprava,, registriran do januarja Gsm: 041 424 813 dopoldan Gsm: 041 842 826 
popoldan
- Ugodno prodam štiri kovinska platišča oblečena v zimske gume(dunlop) za Audi 4, dimenzije 185/65/15 z 
okrasnimi pokrovi in 1 aluminijasto platišče oblečeno v novo semperit gumo istih dimenzij, 
prav tako za Audi 4. Tel. 05 6414 024Gsm 040 912 249
- Prodam gorsko kolo Balance z opremo Shimano^ lprestav, staro 10 masecev in še v garanciji. Cena: 
25.000 Sit. tel.031 357 060 - Žanet
- Električni skuterTY 223,NOV (nosilnost do 75 kg) prodam za 20.000 Sit Tel.:041 933 630
Delo
Starejšim nudim pomoč na domu tel 041 233 451

- Za skromno nadomestilo nudim pomoč pri čiščenju in pomoč starejšim ljudem pri
vsakdanjih opravilih Gsm: 051 251 211
-Starejšim obolelim ter drugim,nudim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno
- Domače Istrsko olivno olje prodamo. Tel.: 041 595 707
- Prodam bunjo - brački sivec,cca 9m2 po polovični ceni Gsm: 040 731 622
- Sony Playstation^tar leto in pol z igro Fifa 2004 prodam, cena 24.000 SIT. tel 040 794 355
- Prodam skoraj novo, 2 meseca rabljeno, zakonsko posteljoza 30.000 sit 
Gsm 041 896-557
- Zelo ugodno prodam kotni kavč, raztegljiv v posteljo in klubsko mizico 
Gsm 041 860 393
- Prodam starejši lesen pianino, tel. 041 227 720
-Podarim leseno posteljo za eno osebo z jogijem in otroško pisalno mizo. tel. 041 915 192 
-V torek zjutraj sem med Koprsko ulico in avtobusno postajo izgubil črni anorak 
vrhunske blagovne znamke Kilimanjaro. Najditelja prosim, da javi na tel 040-156 915
- Poceni kupim ali prevzamem kavč, tel 041 344 280
- Prodam metrska hrastova drva - 15.000 SIT m3, tel 041 344 280
-Potrebujem inštruktorja za angleškim italijanski jezik za srednjo stopnjo, tel 031 406 739
- Kamenje primerno za škarpe z njiv v vasi Grbci /Šared/ po dogovoru lahko odpeljete. 
Odvoz možen samo v suhem vremenu, tel 041 721 220
- prodam otroško stajico po ugodni ceni. /tel 051 302 438, o5/ 641 5338
- Rabljeni motorni mlin za grozdje, 5001-kad za kmetijstvo in 2001. sod iz steklene volne 

za vino ugodno prodam, tel. 041 828 605
- Ugodno prodam play station 1 z igricami, cena po dogovoru gsm 031 779 282
- Zelo ugodno prodam pisalno mizo (višina 0,76)novo zakonsko posteljo (140X190), 
omarico za TV in glasbeni stolp gsm 031 201 667
- ŠE PRED ZIMO POSKRBITE ZA TOPEL DOM, KRAŠKA DRVA tel 040 342 200

mandrac je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
odg. urednik: Vlado Grlica; tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: sektor.tehnika@ 
mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik ; elektronski prelom 
: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05.640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola 
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522.
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SVIT JE LEP, TUDI ZA PRAZNIKE
il Ž£a fr lòffi m :mir'

TRIJE DOBRI MOŽJE
December je najbolj moški mesec v letu. 
Odpre ga Miklavž, za njegov sredinski del 
poskrbi Božiček, zapre pa ga Dedek mraz. 
S pomočjo treh znanih mož se decembra 
sprehodimo od križa preko kokakole do 
srpa in kladiva. V skromni izolski občini 
pa mora delo vseh treh opraviti en sam 
dobri mož, ki je tako-le razpet med vse te 
decembrske simbole.
Ob vsem delu pa je še našel čas za obisk 
pri začasnem županu. Tako-le je šlo:
- Gospod Tonček, jaz sem ...
- Kar naprej. A si ti kaj študiral, zguba...

mnov.em

V petek,

,b 16-00 uri

Božiček
z darilc

tudi za vas-

PIZZI-;

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953

V

Ì


